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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

(ML)

(Alya)

Koliko toplote je dovolj?
V začetku novembra je začel veljati nov pravil-

nik o načinu delitve in obračunu stroškov za to-
ploto v stanovanjskih in drugih stavbah z več po-
sameznimi deli. Na ministrstvu za infrastruktu-
ro pričakujejo, da bo prispeval k pravičnejši de-
litvi stroškov ogrevanja med sostanovalci. Deli-
tev stroškov za toploto je namreč obvezna že od 
leta 2011. 

Po podatkih omenjenega ministrstva se je od-
jem toplote v večstanovanjskih stavbah v zad-
njih štirih letih zmanjšal za okoli petnajst od-
stotkov, vendar pa so se pojavile tudi nekatere 
anomalije. Raziskava, ki so jo izvedli, je poka-
zala, da je slaba tretjina anketiranih v večsta-
novanjskih stavbah porabila in plačala manj 
kot pred uvedbo tega ukrepa, medtem ko jih je 
slaba petina plačala več. Novi pravilnik, ki so ga 
morali sprejeti zaradi lanske uveljavitve novega 
energetskega zakona, prinaša nekatere rešitve, 
ki naj bi preprečile nepravično delitev stroškov 
ogrevanja med sostanovalci.

Osnovno načelo sistema delitve stroškov za 
energijo temelji na pravičnosti. Toplota prehaja 
med posameznimi deli stavb in preko cevi sku-
pnega ogrevalnega sistema. Tega ni mogoče 
preprečiti, zato se posamezni deli stavb delno 
grejejo tudi v primeru, če je stanovanje neogre-
vano oziroma so radiatorji zaprti.

Strokovnjaki so izračunali, da so razmere za 
bivanje primerne še na ravni 40 odstotkov pov-
prečne porabe toplote, medtem ko bi bilo pri 

manjši porabi stanovanje preveč hladno, da bi 
lahko v njem bivali. Iz tega izhaja, da če v nekem 
stanovanju porabijo manj kot 40 odstotkov pov-
prečja, to pomeni, da se grejejo na račun toplote 
iz drugih delov stavbe, kar pa ni pravično.

Zato je v novem pravilniku določba, da se v 
primeru, če je posameznih delov stavb (sta-
novanj) z vgrajenimi delilniki, ki se nič ali malo 
ogrevajo, več kot polovica skupne ogrevane po-
vršine, obračun delitve stroškov za celotno stav-
bo izvede po površini stanovanj. S tem se vklju-
čuje prehod toplote iz sosednjih ogrevanih sta-
novanj v stanovanje, ki ima manjšo porabo od 
minimalno potrebne, in prehod toplote skozi ce-
vi skupnega ogrevalnega sistema. 

Pravilnik tako še vedno spodbuja varčeva-
nje, ne spodbuja pa pretiranega varčevanja, ki 
bi lahko zaradi vlage, plesni in podobnih poja-
vov privedlo do poslabšanja bivalnih razmer in 
posledično negativnega vpliva na zdravje sta-
novalcev. Na ministrstvu so prepričani, da so 
s tem popravili tudi anomalije, ki so jih zazna-
li v prehodnih obdobjih, ko je zunaj še toliko to-
plo, da stanovanja ogreva le manjši del stano-
valcev. 
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V VELJAVI JE NOV PRAVILNIK O NAČINU DELITVE IN OBRAČUNA STROŠKOV ZA OGREVANJE

Se bodo v večstanovanjskih stavbah greli 
pravičneje ali dražje?

V novembru, tik pred nastopom zime, 
je v veljavo stopil nov pravilnik o načinu 
delitve in obračunu stroškov za toploto 
v stanovanjskih in drugih stavbah z več 
posameznimi deli. Le-ta velja za stav-
be, ki imajo vsaj štiri stanovanja in ima-
jo skupni ogrevalni sistem, prinaša pa 
določene novosti pri načinu merjenja 
in delitvi stroškov za toploto, obračunu 
stroškov za toploto in opredeljuje obve-
znosti izvajalca delitve in izvajalca ob-
računa stroškov. V medijih se je po uve-
ljavitvi novosti oglasilo že več strokov-
njakov, ki opozarjajo, da je pravilnik v 
velikem neskladju z evropsko direktivo, 
saj po njihovem mnenju ljudi sili v več-
jo potrošnjo.

KDOR BO (PRE)MALO OGREVAL, BO PLAČEVAL 
PO KVADRATURI STANOVANJA

Spremembe pravilnika se v pretežnem delu 
nanašajo na delitev za posamezni del stavbe 
v primerih, ko z delilniki ni izkazanega porab-
niškega deleža in ko je porabniški delež manj-
ši od 40 odstotkov deleža ogrevane površine 
istega posameznega dela. Za takšen posa-
mezni del pravilnik določa obračun stroškov, 
ki se izvede po ogrevalni površini. A ravno tol-
mačenje 18. člena pravilnika v stroki buri du-
hove. 

Stanovalci v blokih, ki bodo varčevali pri 
energiji za ogrevanje in bo tako njihova pora-
ba manjša od 40 odstotkov povprečja, bodo 
po novem pravilniku stroške plačevali po kva-
draturi stanovanja. S tem, opozarjajo nasprot-
niki pravilnika, so ljudje prisiljeni v večjo potro-
šnjo, kar je ravno obratno od tega, kar spod-
buja evropska direktiva, namreč varčevanje z 
energijo. Neodvisni energetski svetovalci po-
leg tega opozarjajo, da je v Sloveniji (pre)ve-
liko število večstanovanjskih stavb, katerih to-
plotna izolacija je v zelo slabem stanju, zato bi 
bilo najprej potrebno urediti to področje, nato 
pa se posvečati pravičnim izračunom toplotne 
porabe.

V NOVEM PRAVILNIKU POZORNI NA VELIKA 
ODSTOPANJA 

Nov način delitve stroškov za toploto je v Slo-
veniji sicer obvezen že okoli pet let. Po raziska-
vah direktorata za energijo na ministrstvu za 
infrastrukturo je ukrep prispeval k racionalnej-
ši rabi energije, odjem toplote v večstanovanj-
skih stavbah se je zmanjšal za okoli 15 odstot-

kov. Vendar je po opažanjih snovalcev prejšnje-
ga pravilnika prišlo do nekaterih anomalij, pred-
vsem nepravične delitve stroškov ogrevanja 
med sostanovalci. 

V novem pravilniku so, po zagotovilih pristoj-
nega ministrstva, varovalke, ki anomalije oziro-
ma težave v primeru velikih odstopanj v porabi 
preprečujejo. Fizičnega pretoka toplote med po-
sameznimi deli stavbe namreč ni mogoče pre-
prečiti, saj se stanovanje delno ogreva tudi v pri-
meru povsem prekinjenega dotoka toplote pre-
ko radiatorjev. 

POTREBNIH VSAJ 40 ODSTOTKOV POVPREČNE 
PORABE TOPLOTE

Na ministrstvu se zanašajo na analizo, ki je 
pokazala, da so življenjske razmere še primer-
ne za bivanje na ravni 40-odstotne povprečne 
porabe toplote, pri manjši pa bi bilo za bivanje 
že prehladno. Iz tega izračuna izhaja, da se je 
stanovanje grelo na račun toplote iz drugih de-
lov, če je porabilo manj kot 40 odstotkov povpre-
čja energije. 

Takšna delitev stroškov ogrevanja glede na 

merilnike po mnenju ministrstva ni pravična. Na 
svoji spletni strani tako razlagajo, »da, če je po-
sameznih stanovanj z vgrajenimi delilniki, ki nič 
ali malo ogrevajo (do 40 odstotkov povprečja 
na posamezni del stavbe), več kot polovica, se 
obračun delitve stroškov izvede v celoti po po-
vršini stanovanj. Če pa taka stanovanja z ma-
lo porabo skupaj obsegajo manj od 50 odstot-
kov skupne ogrevane površine, se obračun deli-
tve stroškov izvede po delilnikih v skladu z osta-
limi določbami pravilnika.« 

Tudi Brane Teršek, vodja tehnične službe in 
pomočnik direktorja v stanovanjskem podjetju 
Sipro Žalec, ki upravlja večstanovanjske stavbe 
in poslovne prostore tudi v občinah Mozirje, Na-
zarje, Luče, Ljubno in Gornji Grad, meni, »da je s 
to določbo zakonodajalec hotel zmanjšati nep-
ravično delitev stroškov za ogrevanje v primerih, 
ko je v stavbi veliko praznih stanovanj ali ko je v 
prehodnih obdobjih zunaj še toplo in stanovanja 
ogreva le manjši del stanovalcev. Po starem pra-
vilniku so v tem primeru celotne stroške nosili le 
nekateri stanovalci.«

Tatiana Golob

Brane Teršek, 
vodja tehnične službe in pomočnik direktorja v 
Sipro, Stanovanjsko podjetje, d.o.o.:

»Nov pravilnik je sicer prinesel nekaj spre-
memb, ki pa bistveno ne bodo vplivale na na-
čin delitve, ki je v veljavi že sedaj. Dodatnih ob-
stoječih dogovorov glede delitve stroškov ogre-
vanja ne bo, bodo pa se zmanjšale pristojno-
sti lastnikov stanovanj. Poglavitne spremembe 
so predvsem na strani izvajalcev delitve, ki ima-
jo na podlagi novega pravilnika možnost samo-
stojnega določanja nekaterih parametrov pri iz-
računu delitve: določanje razmerja med dele-
žem po površini in deležem po porabi, o dolo-
čitvi korekcijskih faktorjev, razmejitev toplote za 
ogrevanje in toplo vodo …

Kot najbolj dobrodošlo novost bi mogoče iz-
postavil ravno reševanje težav v primeru velikih 
odstopanj v porabi, saj naj bi vsi etažni lastni-
ki po stanovanjskem zakonu svojo lastninsko 
pravico na posameznem delu stavbe izvrševa-
li na način, ki najmanj moti etažne lastnike dru-
gih posameznih delov, kar pomeni, da morajo 

uporabljati stanovanje tako, kot je projektirano, med drugim tudi, da ga morajo ogrevati na pro-
jektirano temperaturo. 

Gre nekako za skupno rabo stavbe, skupno sobivanje, tudi toplote, ki prehaja med enotami 
in ne more biti obračunana samo po porabi. V kolikor pa so stanovalci enotni, pravilnik določa 
spremembo, in sicer, da se lahko s stoodstotnim soglasjem stroški ogrevanja delijo drugače, kot 
predvideva pravilnik, o tem pa morajo obvestiti izvajalca delitve.«
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Gospodarstvo, Iz občin

OBČINSKI SVET LJUBNO

Še vedno nerešeno vprašanje odlaganja 
živalskih kož

Podjetje PUP Saubermacher izvaja javno 
službo ravnanja z odpadki tudi v občini Ljub-
no. Zakonodaja zahteva, da izvajalec te služ-
be pred začetkom koledarskega leta predsta-
vi predlog poslovnega načrta za naslednje 
obdobje. Tega sta na seji ljubenskim občin-
skim svetnikom predstavila direktor podjetja 
Janez Herodež in strokovni sodelavec Marcel 
Hriberšek.

CENE OSTAJAJO 
NESPREMENJENE

Glede na to, da ni bilo sprememb predpisov 
glede zbiranja, ravnanja in odvažanja odpad-
kov, je povedal direktor Herodež, je program, ki 
ga predlagajo, podoben letošnjemu. Predvide-
vajo nekaj manjših sprememb, ne pa tudi spre-
membe cen. Izračune bodo predstavili na začet-
ku leta v posebnih elaboratih.

Kot dobro potezo ocenjujejo pobiranje nevar-
nih odpadkov s premično zbiralnico. Prav ta-
ko se je dobro izkazalo pobiranje kosovnih od-
padkov preko naročil. Obrazec naročilnice lah-
ko uporabniki najdejo na položnicah ali na sple-
tni strani PUP Saubermacher. Tudi prihodnje leto 
bo odvoz kosovnih odpadkov omogočen v času 
od 15. marca do 15. novembra, seveda je te od-
padke možno odpeljati tudi v zbirni center Pod-
hom med delovnim časom. Število rumenih vreč 
za odpadno embalažo imajo namen podvojiti. 
V začetku prihodnjega leta bodo gospodinjstva 
prejela brošure z vsemi potrebnimi podatki in in-
formacijami.

Podžupan Anton Špeh je izpostavil problema-
tiko odpadnih živalskih kož, ki je posebej pere-
ča v zimskem času – v sezoni kolin. Herodež je 
odgovoril, da so že poskušali nekaj narediti tudi 
v tej smeri, vendar je to odpadek, pri katerem je 

potrebno posebno ravnanje, koncesijo za odkup 
kož pa ima podjetje KOTO. 

ZBIRAJO TUDI BALIRNE FOLIJE
Herodež je predstavil še pilotni projekt zbira-

nja balirne folije, ki zaenkrat velja do začetka pri-
hodnjega leta. V Sloveniji naj bi se letno za na-
men baliranja porabilo okoli 5.900 ton folije, po 
uporabi pa se je zbere le približno 200 ton. Foli-
ja, ki jo bodo pobirali, mora biti ustrezno očišče-
na, mreža mora biti odstranjena. Pri večjih količi-
nah so pripravljeni priti tudi na dom ali na priroč-
no zbirno mesto, je dejal Herodež.

Svetniki so njegovo informacijo sprejeli z 
odobravanjem. Župan Franjo Naraločnik je pred-
lagal, da nadaljnje dogovore o možnosti prevze-
ma bliže kmetijam prevzame odbor za kmetij-
stvo oziroma njegov predsednik Jože Orešnik.

Marija Lebar

DAN ODPRTIH VRAT SLOVENSKEGA GOSPODARSTVA

Osnovnošolci do koristnih informacij tudi v treh 
zgornjesavinjskih podjetjih

Anton Ploštajner (desno) iz podjetja BSH Hišni aparati Nazarje je osnovnošolcem in staršem povedal, 
da potrebujejo kader s širokim znanjem s področja strojništva, elektrotehnike in mehatronike. 

(Foto: Primož Vajdl)

26. novembra popoldan so številna sloven-
ska podjetja odprla svoja vrata za osnovnošolce 
in njihove starše, ki so dobili koristne informaci-
je o različnih poklicih, za katere se lahko odloči-
jo v nadaljnjem šolanju. Med skoraj stotimi pod-
jetji so sodelovala tudi tri zgornjesavinjska: BSH 
Hišni aparati Nazarje, Rihter in Mizarstvo Melu.

ZANIMANJE ZA POKLICE S PODROČJA 
LESARSTVA

V Zgornji Savinjski dolini so si osnovnošol-
ci lahko ogledali delovanje dveh podjetij, ki se 
ukvarjata z lesarstvom. Kot je povedala Veroni-
ka Atelšek iz podjetja Rihter, so mladini in star-
šem pripravili predstavitev podjetja, kjer so jih 
seznanili z dejavnostjo, organizacijo in proizvo-
di ter jim predstavili posamezne oddelke. Obi-
skovalce je zanimal zaposlitveni kader in delo, 
ki ga opravljajo, ter možnost zaposlitve v priho-
dnosti. Poleg tega so jim odgovorili na vpraša-
nja o njihovih proizvodih in procesu postavitve 
montažne hiše.

PREDSTAVITEV PREDELOVALNE INDUSTRIJE
Učencem in staršem so svoje delovanje 

predstavili tudi v nazarskem podjetju BSH Hišni 
aparati. Anton Ploštajner je podal kratko zgodo-
vino matičnega podjetja in številnih tovarn po 
celotnem svetu. V Nazarjah zaposlujejo okoli 
1.200 ljudi. Njihovo število je odvisno od obse-
ga naročil in prodaje. Na leto naredijo več kot se-

dem milijonov različnih gospodinjskih aparatov, 
kar jih uvršča v sam vrh v Evropi.

MOŽNOST ZAPOSLITVE ZA LJUDI Z IZOBRAZBO 
IZ TEHNIČNIH SMERI

Po besedah Ploštajnerja v podjetju potrebuje-
jo kader s širokim znanjem s področja strojništva, 
elektrotehnike in mehatronike. V zadnjih letih se 
stopnja izobraženosti zaposlitvenega kadra zvišu-
je, zato zaposlujejo predvsem inženirje in ljudi z viš-
jo izobrazbo. Poleg tega v podjetju potrebujejo ka-

der s peto stopnjo izobrazbe. Ploštajner je še pove-
dal, da v podjetju številnim študentom in dijakom 
pomagajo pri opravljanju obvezne prakse in prip-
ravi diplomskih, seminarskih ali projektnih nalog.

Na vprašanje o zaposlovanju ljudi s področ-
ja računalništva je Ploštajner povedal, da v zad-
njem času zaposlujejo tudi tovrstne kadre, ven-
dar ne v večjem številu. Po končani predstavitvi 
so se udeleženci dneva odprtih vrat odpravili še 
na voden ogled podjetja.

Primož Vajdl



Savinjske novice št. 51, 18. december 20156

Gospodarstvo, Iz občin, Organizacije

DELOVNI SESTANEK ŽUPANOV IN PREVOZNIKOV

Ceste je treba uporabljati tako, da se ne dela škoda
Prejšnji ponedeljek so se v Mozirju sestali šte-

vilni tukajšnji avtoprevozniki in županja ter župa-
ni vseh zgornjesavinjskih občin. Sestanek je po-
tekal na željo avtoprevoznikov, povod pa je bil 
sklep sveta županov, da bodo na tukajšnjih ob-
činskih cestah pričeli izvajati tehtanje tovornih 
vozil. Prisotna je bila tudi vodja urada medob-
činske inšpekcije, redarstva in varstva okolja So-
nja Glažer.

ŠTEVILNA OPOZORILA OBČANOV
Potem, ko sta obe strani predstavili svo-

ja mnenja, so se dogovorili, da je potrebno za 
skupno dobro ceste uporabljati tako, da se ne 
dela škoda. Občine bodo vsaka na svojem ob-
močju dale preveriti ustreznost prometnih zna-
kov, ki naj bi ponekod preveč omejevali skupno 
dovoljeno težo.

Kot je pojasnil župan občine Nazarje Matej Pe-
čovnik, ki je vodil sestanek in ki v tem polletju ko-
ordinira svet županov, so se občine za ukrep teh-
tanja odločile zato, ker se pri nedovoljeni in nepra-
vilni uporabi dela na občinskih cestah škoda. Na 
to župane in občinske uprave nenehno opozar-
jajo občani in sveti za preventivo in vzgojo v ce-
stnem prometu. Zlasti opozarjajo na visoko nalo-
žene tovornjake, ki prevažajo les. Da bi ugotovili 
dejansko stanje, so v Nazarjah že izvedli kontrolo 
prevozov, kazen pa ni bila izrečena. 

Vedeti je treba, so dodali župani, da obča-
nom ni vseeno, kakšne so ceste, saj velikokrat 
tudi sami krajani vložijo znatna sredstva in šte-
vilne ure dela za pripravo spodnjih ustrojev cest, 
ki jih potem občine asfaltirajo. 

NEUSTREZNI PROMETNI ZNAKI
Prisotni prevozniki so izrazili zadovoljstvo, 

da je do sestanka prišlo tako hitro, hkrati so bi-
li nejevoljni glede ukrepov tehtanja. »Nismo sa-
mo mi krivi za slabo stanje gozdnih cest. Te niso 
vzdrževane tako, kot bi bilo treba. Sicer pa pla-
čujemo davke in prispevke ter visoka nadome-

stila za uporabo stavbnih zemljišč,« je bilo mne-
nje Ivana Krančiča. Samostojni podjetnik Jože 
Moličnik je ob tem pripomnil, da se ceste mno-
gokrat delajo preveč na hitro in podlage niso 
ustrezno odležane in utrjene.

Po mnenju prevoznikov je neustrezna tudi 
prometna signalizacija, saj so ponekod omeji-
tve skupne teže takšne, da po teh cestah ne bi 
mogli voziti niti smetarski avtomobili niti cister-
ne z mlekom in še kdo. Pripravljeni so upošteva-
ti prepovedi voženj po razmehčanih gozdnih ce-
stah ob odjugi. Dodali so, da bo les šel iz gozdov 
na tak ali drugačen način. »Če ga ne bomo zvo-
zili mi, ga bodo pa prevozniki iz tujine.«

PREDPISE DOLOČA DRŽAVA
Župani so dejali, da si zakonodaje niso izmis-

lili na občinah, bodo pa pozvali podjetja, ki up-
ravljajo občinske ceste, da bodo preverila to-
vrstne prometne znake. Vendar so »ceste na-
menjene vsem uporabnikom, župani moramo 
skrbeti, da je občinski denar pravilno porabljen, 

Po mnenju prevoznikov so gozdne ceste neustrezno narejene, takšna naj bi bila ponekod tudi 
prometna signalizacija. (Foto: Marija Lebar)

prometna varnost pa mora biti zagotovljena za 
vse,« je dejal lučki župan Ciril Rosc. 

Podobno je menila solčavska županja Kata-
rina Prelesnik, ki je dodala, da je na tokratnem 
sestanku dobila bolj podroben vpogled v pro-

blematiko. Gornjegrajski župan Stanko Ogradi 
je predstavil varnostno problematiko, povezano 
z odgovornostjo, s katero so se srečali v njihovi 
občini ob nesreči, ki ji je botrovala podrta ogra-
ja na mostu.

MOŽNOST DOVOLILNIC ZA IZREDNE 
TOVORE

Gradbena podjetnika sta vprašala, kaj s tovo-
rom, kot so na primer premiki težke gradbene 
mehanizacije. Sonja Glažer iz medobčinskega 
inšpektorata je opomnila na možnost, da prevo-
znik pridobi na občini dovoljenje za izredni pre-
voz. Dodala je še, da ima njihov inšpektorat pri-
stojnost na občinskih cestah in v naseljih, ne 
pa tudi na regionalnih. Nedavno so na občinski 
cesti v Nazarjah že izvedli kontrolo tovornih vo-
zil. Ustavili so deset tovornjakov, vendar so bili 
vsi razen enega že na pogled pravilno naloženi, 
stehtali so torej le en tovornjak, ki pa ni bil prete-
žko naložen. 

Marija Lebar

Katarina Prelesnik: »Naš namen ni kaznovanje, 
pač pa opozarjanje. Lokalne skupnosti veliko 
vlagamo v ceste, zato moramo za pravilno 

uporabo teh delati vsi z roko v roki.« 
(Foto: Marija Lebar)

GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Na obisku vodstvo Gasilske zveze 
Slovenije in gasilske regije

V sredo, 9. decembra, se je v naši dolini mudi-
lo vodstvo Gasilske zveze Slovenije. V spremstvu 
predstavnikov savinjsko-šaleške gasilske regije 
in vodstva Gasilske zveze Zgornje Savinjske do-
line so obiskali podjetji BSH Hišni aparati Nazar-
je in KLS Ljubno. Obiskali so tudi občino Rečica 
ob Savinji, kjer so si ogledali zemljišče, predvide-
no za regijski gasilski poligon. Na občini jih je v 
imenu zgornjesavinjskih županov sprejel rečiški 

župan Vinko Jeraj. Pogovori o gasilskih temah 
so potekali v konstruktivnem vzdušju, tukajšnjim 
gasilcem je vodstvo krovne zveze namenilo kar 
nekaj pohvalnih besed. Zadnje srečanje so ime-
li z vodstvom družbe Golte. Pogovarjali so se o 
možnostih izvedbe nekaterih izobraževanj za 
gasilce na Golteh. Več o samem obisku v nas-
lednji številki Savinjskih novic.

Marija Lebar
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RAZVOJNA AGENCIJA SAVINJSKE REGIJE 

Osnutek dogovora za 
razvoj regij je potrjen

Ta ponedeljek, 14. decembra, 
je Razvojni svet Savinjske regije 
na redni seji soglasno potrdil na-
bor sedmih prioritetnih projektov, 
ki so jih pripravili na podlagi Po-
ziva za dogovor regij za črpanje 
sredstev v finančnem obdobju 
do leta 2020. Vrstni red projektov 
so oblikovali na podlagi specifič-
nih meril regije, ki jih je pripravila 
za ta namen imenovana komisi-
ja. Ta je bila sestavljena iz pred-
stavnikov Razvojne agencije Sa-
vinjske regije in območnih razvoj-
nih agencij.

Prednostne projekte so razvrstili 
takole: Prehranska samooskrba – 

zelenjava, Vonarsko jezero, Razvoj 
objezerskih območij Savinjske regi-
je, Mreža podjetniških inkubatorjev 
Savinjske regije, Vzpostavitev kole-
sarskih poti in stez v regiji za traj-
nostno mobilnost, Vizija Pohorje 
2030 ter Mreža dnevnih in medge-
neracijskih centrov za okrepitev in 
izboljšanje kakovosti skupnostnih 
storitev oskrbe.

Obstajajo še možnosti financira-
nja iz prioritetnih osi, ki niso vklju-
čene v predstavljeni dogovor. Iz 
teh osi bo mogoče sredstva črpa-
ti izključno na podlagi razpisov, so 
sporočili iz razvojne agencije.

Marija Lebar

MOZIRJE

Jez pod mostom v Loke zgrajen do roka

Nov jez bo prispeval k varovanju kraja pred poplavljanjem ter omogočal 
nemotene selitve ribjega življa. (Foto: Jože Miklavc)

Zaposleni podjetja Kranjc VNG 
iz Žalca so v sušnem jesenskem 
obdobju do roka uspeli zgradi-
ti obsežen vodni objekt na Savi-
nji v Mozirju. Jez naj bi od slej bo-
lje odigral svojo vlogo pri umirja-
nju poplavnih voda. Savinja je že 
večkrat poplavljala Mozirje, park 
cvetja in Loke, končno so predstav-
niki in strokovne službe občine us-
peli v dogovoru z državnimi služ-
bami sprožili sanacijo problema-
tičnega območja reke.

Utrdili in zvišati so protipoplavni 
nasip na desnem bregu Savinje, 
nižje od mosta v Loke so podrli ve-
čino starega jezu in zgradili nov, 
ki ustreza okoljevarstvenim zahte-

vam ter ribiški doktrini z možnim 
gibanjem rib v obe smeri po reki. 

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Na seji o zimski službi, nakupu vozila za šolo in 
odpadkih

Ravnateljica Blanka Nerad je 
obrazložila prošnjo šole za nakup 

novega vozila. (Foto: ŠMS)

Direktor PUP Saubermacher Ja-
nez Herodež je na novembrski se-
ji gornjegrajskega občinskega sve-
ta predstavil poslovni načrt za pri-
hodnje leto in povzel določene ak-
tivnosti podjetja. V prihodnjem le-
tu do večjih sprememb ne bo priš-
lo, zbiranje kosovnih odpadkov os-
taja po naročilu, kar se je izkazalo 
za zelo pozitivno. Tudi zbirni center 
Podhom bo še naprej odprt dvak-
rat tedensko, ob torkih in četrtkih, 
ter vsako prvo soboto v mesecu. V 
prihodnjem letu bodo podvojili šte-
vilo rumenih vreč za embalažo in 
plastiko za gospodinjstva.

Edina sprememba, ki se izvaja 
že sedaj, in bo tako tudi do novega 
leta, je brezplačno odlaganje folije 
od bal za kmete v zbirnem centru 
Podhom. Čeprav zbiranje folije ne 
spada v javno gospodarsko služ-
bo, je kmetom dana ta možnost, 
kajti cilj podjetja je, da se folija loči 
od rumenih posod ali vreč. 

PODIZVAJALCI OPREMLJENI S 
SLEDILNIMI NAPRAVAMI

Direktor Komunale Gornji Grad 
Zdenko Purnat je spregovoril o iz-
vedbenem programu zimske služ-
be. Podizvajalci, ki imajo pogodbo 
s Komunalo, ostajajo isti kot v pre-
teklem letu, prav tako delajo na is-

tih relacijah. Razlika je le v tem, da 
je deset izvajalcev, ki plužijo ces-
te na daljših razdaljah, sedaj opre-
mljenih s sledilnimi napravami. 

ŠOLA POTREBUJE NOV KOMBI
Svetniki so prisluhnili ravnate-

ljici Osnovne šole Frana Kocbe-
ka Gornji Grad Blanki Nerad. S šo-
le so namreč podali prošnjo o za-
dolževanju za nakup avtomobila, 
za kar je potrebno soglasje občin-
skega sveta. Na šoli imajo kombi, 
star dvanajst let, ki ima prevoženih 
190.000 kilometrov. Zaradi dotra-

janosti ni več primeren za prevoz 
otrok, velika poraba goriva in velik 
strošek vzdrževanja vozila sta tudi 
razloga, da bi kupili vozilo, ki bi bilo 
primernejše za dostavo hrane na 
podružnične šole, je razložila Ne-
radova. Svetniki so podali pozitiv-
no mnenje za zadolžitev šole v vi-
šini dobrih 12.000 evrov za nakup 

vozila na petletni leasing.
Občinska uprava je pripravila 

dokument identifikacije investicij-
skega projekta za ureditev lokalne 
ceste Rogačnik-Lenart-Mačkin kot-
-Amer. Svetniki so dokument potr-
dili, prav tako tudi prodajo zemljiš-
ča in prodajo poslovnega prostora.

ŠMS

Na razpisu je bila najbolj ugodna 
Hidrotehnika iz Ljubljane, jez pa je 

zgradil njen podizvajalec podjetje 
Kranjc VNG iz Žalca. Vrednost del z 
dajatvami je državo veljal 304.000 
evrov. Projektno dokumentacijo v vi-
šini 25.000 evrov je financirala Ob-
čina Mozirje. Tako upravljavci Mo-
zirskega gaja kot krajani Lok ter de-
la Mozirja ob levem bregu Savinje, si 
bodo poslej lahko oddahnili, saj bo 
možnost poplavljanja v ekstremnih 
razmerah zmanjšana na minimum, 
po mnenjih načrtovalcev poplav ne 
bo več. Pri vodstvu občine so tako 
v letošnjem, komunalno in gradbe-
no razgibanem letu, zadovoljni nad 
številnimi izvedenimi sanacijami in 
gradnjo novih objektov.

Jože Miklavc
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JAVNO PODJETJE KOMUNALA MOZIRJE

Otvoritev novih prostorov obogatili z razstavo

Direktor Andrej Ermenc (tretji z desne) je opisal dolgo pot Komunale Mozirje, ki je bila ustanovljena 
leta 1974, umetnostna zgodovinarka Milena Koren Božiček (levo) pa je predstavila avtorico 

razstavljenih slik Uršulo Skornšek. (Foto: Benjamin Kanjir)

V Javnem podjetju Komunala Mozirje so se 
zaposleni 9. decembra tudi uradno preselili v 
nove poslovne prostore na Savinjski cesti v Mo-
zirju. Ob tej priložnosti je direktor Andrej Ermenc 
odprl razstavo mlade slikarke Uršule Skornšek, 
katere dela krasijo hodnike stavbe.

V avli nove poslovne stavbe so se zbrali za-
posleni in mnogi gostje, predstavniki lokalnih 
skupnosti, ki uporabljajo storitve mozirske Ko-
munale. Direktor Andrej Ermenc je opisal dolgo 
pot podjetja, ki je bilo ustanovljeno leta 1974, z 
namenom, da upravlja s takrat zgrajenim vodo-
vodom Letošč. Sčasoma se je podjetje večalo, 
povečevalo število dejavnosti in zaposlenih. Sle-
dnjih je trenutno 33. 

Podjetje je poslovalo v leseni baraki, ki je bila 
stisnjena med cesto in potok Mozirnica. Baraka 
je bila energetsko potratna in neprijazna do za-
poslenih in strank. Želja, da bi se preselili v nove 
prostore, je bila zato stara in velika. Možnost za 
preselitev se je pokazala letos, ko je prišla zgrad-
ba, v kateri so sedaj, na javno dražbo. Nakup jih 
je stal okoli 360.000 evrov. Nov objekt je prime-
ren in dovolj velik, da so se lahko vanj preseli-
li tudi delavci iz obrata, ki je bil prej na Rečici ob 
Savinji.

Ob igranju flavtistke Nine Miklavžina je 
umetnostna zgodovinarka Milena Koren Boži-
ček predstavila avtorico razstavljenih del. Uršula 
Skornšek zaključuje Akademijo za likovno umet-
nost in oblikovanje in je tik pred diplomo. Kore-
nova jo je opisala kot perspektivno mlado ume-

tnico, ki se pri ustvarjanju loteva različnih likov-
nih tehnik. Poleg slikanja še več časa namenja 
grafiki. Izrazila je svoje prepričanje, da bo Skorn-
škova s takim angažiranjem in posluhom za do-
mače okolje postala uspešna slikarka. 

Benjamin Kanjir

SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA 

KLS Ljubno kot primer dobre prakse

Direktor Mirko Strašek (četrti z desne v sprednji vrsti) je člane upravnega odbora SŠGZ popeljal na 
ogled proizvodnje. (Foto: Primož Vajdl)

V torek, 8. decembra, je v prostorih podjetja 
KLS Ljubno potekala enajsta seja upravnega od-
bora Savinjsko-šaleške gospodarske zbornice 
(SŠGZ). Glavna nit seje je bila predstavitev do-
sežkov KLS Ljubno v obdobju med letoma 2008 
in 2015. Ljubensko podjetje sodi med najuspe-
šnejša v Sloveniji, leta 2011 so prejeli prizna-
nje zlata gazela, ki ga podeljuje časopisna hi-
ša Dnevnik. 

Po uvodnem pozdravu predsednice SŠGZ 
dr. Cvetke Tinauer je direktor podjetja Mirko 
Strašek izrazil zadovoljstvo, da seja upravne-
ga odbora regijske zbornice po sedmih letih 
ponovno poteka v prostorih KLS Ljubno. Vodja 
trženja Barbara Strašek Mirnik je nato predsta-
vila nekaj karakterističnih informacij o podje-
tju, ki se ukvarja z izdelavo zobatih, signalnih 
in masnih obročev za več kot 30 svetovnih av-
tomobilskih znamk. Za KLS je zelo pomembna 
kakovost izdelkov, saj le-ta zanje predstavlja 
konkurenčno prednost.

V nadaljevanju se je direktor osredotočil na 
produktivnost, ki jo v zadnjih letih konstantno iz-
boljšujejo. Povečujejo tudi prodajo in število za-
poslenih, na drugi strani pa zmanjšujejo stroške 
dela in osnovnega materiala, število reklama-
cij in bolniških izostankov. Trenutno je v podje-
tju zaposlenih 230 ljudi. Ob koncu predstavitve 

je Strašek dodal, da nameravajo v bližnji priho-
dnosti zgraditi še eno proizvodno halo, ki jo bo-
do postopno opremljali, in nov logistični center.

V razpravi so se udeleženci seje strinjali, da je 
KLS lahko primer dobre prakse, kako delovati v 
obdobju gospodarske krize. Župan občine Ljub-

no Franjo Naraločnik je dejal, da je občina po-
nosna na podjetje in se trudi, da ostajajo dob-
ri strateški partnerji. Mirko Strašek je nato člane 
upravnega odbora SŠGZ popeljal na ogled pro-
izvodnje.

Primož Vajdl
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SINDIKAT SKEI

Na beli listi 
delodajalcev 

tudi BSH Hišni 
aparati Nazarje

Sindikat kovinske in elektro industrije Sloveni-
je SKEI je napovedal oblikovanje tako imenova-
ne bele liste delodajalcev. Nekatere predloge po-
sameznih sindikatov s terena za uvrstitev na lis-
to so že prejeli. Med desetimi na beli listi objavlje-
nimi podjetji je tudi nazarska družba BSH Hišni 
aparati. Razlog za uvrstitev so uspešna pogaja-
nja tarifnega dela podjetniške kolektivne pogod-
be, je zapisano. V objavljeni deseterici najdemo 
še družbi Gorenje IPC in Gorenje d.d. iz Velenja.

Ciljev, ki jih želi SKEI doseči z listami, je več. 
Med njimi so institucionalni, to je spoštovanje 
predpisov in socialnega partnerstva. Na social-
nem področju gre za zaščito delavcev kot šibkej-
še pogodbene stranke. Gre tudi za razvojne ci-
lje, kar pomeni širitev dobrih in odpravljanje sla-
bih praks.

Marija Lebar

CENTER RINKA

Nova direktorica je Mateja Brlec 
Suhodolnik

Mateja Brlec Suhodolnik je delovno mesto 
nastopila s 1. decembrom. 

(Foto: Marija Lebar)

Na podlagi sklepa sveta zavoda in soglasja 
občinskega sveta je bila za zasedbo delovnega 
mesta direktorice Javnega zavoda Center Rin-
ka za mandat petih let imenovana Mateja Brlec 
Suhodolnik. Delovno mesto je nastopila s 1. de-
cembrom. 

Center Rinka, zavod za turizem in trajnostni 
razvoj Solčavskega, je sredi novembra na sple-
tnih straneh Zavoda RS za zaposlovanje in cen-
tra objavil javni razpis za zasedbo prostega de-
lovnega mesta direktorja zavoda. Javni razpis 
je bil objavljen, ker je dotedanji vršilki dolžnos-
ti direktorice Neži Kladnik potekel polletni man-
dat. Na razpis se je prijavilo sedem kandidatov, 
ki so svoje prijave oddali pravočasno. Komisija 
je vse prejete prijave pregledala in ugotovila, da 
je bila samo ena prijava popolna in je ustreza-
la vsem predpisanim pogojem, ostalih šest je bi-
lo nepopolnih. 

Marija Lebar

OBČINSKI SVET MOZIRJE

Predlog novih cen najema dvorane kulturnega doma 
ni bil potrjen

Na zadnji seji občinskega sveta so mozirski 
svetniki poleg predlogu proračuna največ časa 
namenili predlogu cenika za najem kulturnega 
doma. Kljub pestri razpravi glede predloga no-
vega cenika do zaključka niso prišli in bodo o tej 
temi razpravljali še v prihodnjem letu.

NAJEMNINA ZA POKRIVANJE 
STROŠKOV

Občinska uprava je pripravila nov cenik na-
jema dvorane kulturnega doma. Doslej se 
je najemnina po ceniku, ki je bil sprejet v le-
tu 2008, plačevala v odstotkih glede na števi-
lo prodanih vstopnic. Sedanji cenik je priprav-
ljen tako, da bo cena najema fiksna. Za lastne 
predstave organizatorjev, ki imajo sedež v ob-
čini in bi zaračunavali vstopnino, je bil predlog 
najema dvorane z novim letom v višini petde-
set evrov. Nekoliko več bi stal najem organiza-
torje tujih predstav, najemnina bi bila devetde-
set evrov, ista cena bi bila za predstave organi-
zatorjev izven občine. 

Organizatorji prireditev za predšolske, šolske 
in dobrodelne predstave, predstave s strani dru-
štev v občini brez vstopnine, proslave, predava-
nja in občne zbore bi po novem za najem pla-
čevali trideset evrov. Za abonmaje z vsaj petimi 
predstavami v koledarskem letu ali sezoni bi or-
ganizator odštel za najem deset odstotkov gle-
de na cenik. Najemnina za predstave doma-

čih društev za šole in dobrodelne dogodke, ki 
je znatno nižja, naj bi bila po novem namenje-
na pokrivanju stroškov, to je čiščenju, porabi ele-
ktrike in dežurstvu.

KAJ JE IN KAJ NI 
KOMERCIALA

Mnenje svetnikov je bilo, da bi morala biti 
dvorana zasedena 300 dni v letu, kajti stro-
ški vzdrževanja niso majhni. Društva, ki de-
lujejo ljubiteljsko, v prireditve vlagajo svoj 
prosti čas in velikokrat ne zaračunavajo 
vstopnine, bodo tako plačevala še najemni-
no, ki jo doslej niso. 

Debata je stekla tudi na račun komercialnih 
prireditev, ki so bile očitno povod za pripravo 
novega cenika. Mnenje svetnikov je bilo, da bi 
morala biti večja razlika v najemnini med go-
stujočimi komercialnimi predstavami ali kon-
certi ter domačimi predstavami. Takoj pa se je 
pojavil dvom, kako to urediti, saj tudi določena 
domača društva v goste vabijo gledališča od 
drugod.

Svetnik in predsednik Kulturnega društva 
Jurij Jure Repenšek je dejal, da je kulturno do-
gajanje v občini bolj borno in naj bi bila do-
mača društva izvzeta iz plačevanja najemni-
ne, saj je v njihove predstave vloženega veli-
ko truda in dela. To bi lahko razumeli kot sti-
mulacijo društev s strani občine, lahko pa bi 

varčevali pri ogrevanju dvorane. Za primer je 
podal Lutkovni abonma, ki v Mozirju obstaja 
že 20 let. Res, da se zaračunava vstopnina, 
a običajno društvo vloži še lastna sredstva, 
saj se stroški z izvajalci ne pokrijejo s proda-
nimi vstopnicami. Teh predstav in podobnih 
ne bi smeli jemati kot komercialne samo za-
radi vstopnine. 

NAJPREJ JE TREBA 
NAREDITI RED

Tudi Luka Pavlič je bil mnenja, da je potreb-
no glede upravljanja kulturnega doma najprej 
rešiti druge stvari, kot so hišni red, organiza-
cija terminov, tehnični pogoji … Mag. Peter 
Goltnik je dejal, da za tako malo, kot bi naje-
mnina trenutno prinesla v proračun, ni vredno 
razburjanja. Župan Ivan Suhoveršnik je podal 
odločitev, da je bolje, da se zadeva še enkrat 
dobro premisli in se o tem odloča v prihod-
njem letu.

Svetniki so na seji še odločali o nakupu in me-
njavi zemljišč, v drugem branju so potrdili od-
lok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 
in merila za odmero komunalnega prispevka v 
občini. 

ŠMS
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KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO STOPINJE

Tretji rojstni dan člani obarvali literarno

Člani sekcij Kulturno umetniškega društva STOPinJE in gosti iz Velenja. (Foto: Marija Lebar)

Konec novembra so se v Nazarjah zbrali čla-
ni sekcij Kulturno umetniškega društva STOPi-
nJE. Srečanje je zaznamovala tretja obletnica 
ustanovitve društva, zato so medse povabili tu-
di literarne goste iz Velenja, da se skupaj pove-
selijo in prisluhnejo pesniškim stvaritvam pri-
sotnih.

Predsednica društva Ivana Žvipelj je vsem iz-
rekla dobrodošlico in povedala, da ima tokra-
tno druženje več namenov. Poleg praznovanja 
obletnice je pripravila poročilo in predstavila de-
lovanje društva v minulem letu. Različne sekcije 
društva so realizirale kar triintrideset dogodkov, 
člani društva so bili dejavni prav vsak mesec, ra-
zen dopustniškega avgusta. 

Med aktivnostmi je bilo veliko različnih nasto-
pov literarne sekcije Bele stopinje. Med dru-
gim so gostovali v različnih krajih Slovenije s 
predstavitvijo svoje prve pesniške zbirke. Zabe-
ležili so več pevskih nastopov skupin Gmajnice 

in DeVox, ki delujeta v okviru društva. Nekaj de-
javnosti jih čaka še v teh dneh. 

Žvipljeva je pripravila tudi predlog aktivnosti 
za prihodnje leto, ki spet prinaša lepo bero ak-
tivnosti. Prva od njih bo občni zbor, ki ga bodo 
imeli januarja.

Zadnji del večera so posvetili literarnim 
predstavitvam svojih članov in gostov. Trije čla-
ni KUD-a, ki so tudi člani društva Slap, so zbra-
nim predstavili svoje literarne prispevke v novi 
zbirki Slap 16. 

Marija Lebar

KONCERT MARINE IGRICKAJE IN OLGE ULOKINE NA REČICI OB SAVINJI

Arije, odpete v različnih jezikih, »odmevale« v srcih 
poslušalcev

Sopranistka Marina Igrackaja in pianistka Olga Ulokina sta predstavile arije iz različnih obdobij. 
(Foto: Marija Šukalo)

Kulturno-umetniško društvo Utrip z Rečice ob 
Savinji je pripravilo koncert sopranistke Marine 
Igrickaje in pianistke Olge Ulokine. Umetnici sta 
se predstavili rečiškemu občinstvu v tamkajšnji 
osnovni šoli. Program je povezoval moderator 
Drago Kolar.

Rusinja Igrickaja je prejela številne nagra-
de na različnih tekmovanjih. Že desetletje delu-
je kot učiteljica solopetja za otroke in odrasle. 

Aktivna je tudi na komorno-koncertnem podro-
čju, kot solistka pa v društvu ruskih samospevov 
Izumrud. Na njenem koncertnem programu so 
popularne arije za mezzosopran. 

Profesorica in akademska glasbenica Ulo-
kina že dve desetletji živi in dela v Sloveniji. Pe-
dagoške izkušnje prenaša na kolege pedago-
ge na seminarjih, namenjenih učiteljem sloven-
skih glasbenih šol. Glasbeno ustvarjalnost us-
pešno realizira tudi v praktičnem muziciranju. S 
številnimi solisti sodeluje na različnih prireditvah 
s pestrim programom. Slednjega sta glasbenici 
pripravili tudi za rečiško publiko. 

Pod naslovom Biseri vokalne glasbe sta izva-

jalki pripravili arije, ki so nastale v različnih kon-
cih Evrope v različnih glasbenih obdobjih. Voka-
listka je občinstvu zapela v italijanščini, španšči-
ni, ruščini, francoščini in nemščini. Svojevrstno 
presenečenje je bila izvedba slovenskih del, ki 
se jih je Igrickaja naučila prav za predstavitev 
na Rečici ob Savinji. 

Ob zaključku koncerta so se mnogi strinjali z 
moderatorjem Kolarjem, ki je prepričan, da je ne-
verjetna moč klasične glasbe v tem, da emoci-
je, ki so jih skladatelji s svojim talentom izrazi-
li v delih, z lahkoto odmevajo v srcih sodobne-
ga poslušalca. 

Marija Šukalo
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ŠOLSKI CENTER VELENJE

Predstavili Mavrico znanja za prihodnje šolsko leto

Direktor ŠCV mag. Ivan Kotnik: 
»Prizadevamo si, da bi dijakom 

omogočili zelo kakovosten študij, 
prijetno sobivanje s sošolci in 
ob čim več praktičnih vajah, 

raziskovanjih ter dobrih razmerah 
za učenje pritegnili v naš dom 

učenja čim več bodočih dijakov.«

Dijaki ŠCV so na svojstven, igriv način prikazali potek pouka, praktičnega 
usposabljanja in skozi tri oziroma štiri leta pridobljeno znanje. 

Vodstvo in pedagoški zbor Šol-
skega centra Velenje (ŠCV) sta 1. 
decembra pripravila predstavitev 
možnosti študijskih smeri, progra-
mov in priložnosti za nadaljeva-
nje izobraževanja, študija ter ne-
nazadnje zaposlitvene možnosti. 
Predstavo Mavrica znanja so prip-
ravili dijaki zaključnih letnikov po-
sameznih šol in študijskih smeri v 
sodelovanju s predstojniki in vod-

stvom izobraževalne ustanove. 
Predinformativnega dneva so 

se udeležili tudi starši in deveto-
šolci iz Zgornje Savinjske doline. 
Podrobnosti je možno izvedeti na 
centru, o pogojih in razmerah vpi-
sa v posamezne programe in štu-
dijske smeri so veliko podatkov in 
slikovitih predstavitev objavili v bro-
šuri Mavrica znanja: od 1958, ki jo 
je mogoče prejeti na upravah po-

Tako direktor ŠCV mag. Ivan 
Kotnik kot predstojniki šol so pova-
bili dijake, da naj nadaljujejo šola-
nje prav pri njih, saj so do Velenja 
dobre prometne povezave in mo-
žne nastanitve v kraju samem. Da 
je kakovost izvajanja učnih progra-
mov zares vrhunska, so dokaza-
li dijaki sedanjih letnikov, ki so ino-
vativno in malce humorno ter spro-
ščeno prikazali svoje programe in 
poklice, kar bi naj prepričalo o dob-
ri klimi, o možnostih učenja in pri-
dobivanja praktičnega znanja, o 
raziskovalnih projektih ter referen-
cah, ki si jih je ŠCV prislužil skozi 
desetletja načrtnega dela z dijaki. 

Ne le nagrade in priznanja, tu-
di samozavest njihovih dijakov, ki 
skozi nadaljevanje študija dose-
gajo odmevne rezultate tako do-
ma kot v tujini, so pokazatelji, da 
so prava ustanova, ki nudi dobre 
priložnosti za nadgradnjo osnov-
nošolskih dosežkov ter pripravo 
na življenje, osebnostni razvoj in 
usposabljanje za zaposlitve.

Tekst in foto: Jože Miklavc

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOZIRJE

Projekt Starejši za starejše dobro zaživel

Prostovoljke in prostovoljci projekta so z zanimanjem prisluhnili patronažni sestri Sonji Herman 
Robnik. (Foto: Benjamin Kanjir)

V Mozirju so se na izobraževanju zbrali pro-
stovoljci tamkajšnjega društva upokojencev, ki 
delujejo v projektu Starejši za starejše. Pozdra-
vila jih je predsednica društva Marija Franko, o 
tegobah starostnikov in projektu samem jim je 
spregovorila patronažna sestra Sonja Herman 
Robnik. 

Starost je obdobje človeka, ko slednji spozna, 
da ne more početi več vsega, kot je prej. Za mar-
sikoga je to spoznanje zelo boleče. Pomembno 
je, da se s tem čim prej sprijazni in se prilagodi 
novo nastalemu položaju. Pri tem mu še najlaž-
je pomagajo tisti, ki so v podobni koži, ki si vza-
mejo čas in ga delijo z njim.

Projekt Starejši za starejše je na območju 
mozirske občine v parih letih, odkar ga izvaja-
jo, dobro zaživel. Obiskovanje starejših, pogovo-
ri z njimi, izvajanje raznih hišnih opravil, prinaša-
nje stvari iz trgovine, morda kakšna vožnja do 
zdravnika, so le nekatere izmed dejavnosti, ki jih 
prostovoljci, ki jih koordinira Lilijana Rakun, izva-
jajo na terenu. Osamljeni starejši pogostokrat 
potrebujejo le človeka, s katerim bi lahko spre-
govorili par besed, da jim je lažje. Pogovor pre-
preči tudi marsikatero bolezen. 

Patronažna sestra je spregovorila o dobrem 

sodelovanju med patronažno službo in prosto-
voljci na terenu. Sestre so z delom zelo obreme-
njene in se jim mudi od človeka do človeka. Pro-
stovoljci si lažje vzamejo čas in se človeku, ki 
ga obiščejo, bolj posvetijo. Ob tem je pomemb-
na njihova srčnost, pristop do vsakega posame-
znika, sposobnost pogovarjanja, predvsem pa 
poslušanja. Starejšim ob tempu, ki ga živijo mla-

di, možnosti, da bi z nekom podelili svoje tego-
be, najbolj manjka. 

Lepo število prostovoljcev, ki opravljajo svoje 
plemenito delo, se je po izobraževanju zadrža-
lo na neformalnem klepetu. Lahko so izmenjali 
svoje izkušnje in spoznanja, s katerimi si bodo 
pomagali pri svojem delu.

Benjamin Kanjir

sameznih šol. Tam je možno dobi-
ti tudi podatke o štipendiranju, še 
več pa na informativnih dnevih, ki 
bodo potekali prihodnje leto. 
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Obrtništvo v Zgornji Savinjski dolini (3)

NAZAJ V PRETEKLOST (NADALJEVANJE)
Če sedaj kot primerjavo opišemo stanje pre-

bivalstva v Mozirju leta 1754, je opazna razlika v 
številu obrtnikov. Ta je znatno višja od tiste iz leta 
1524, kar je gotovo posledica razvoja gospodar-
stva in vse večje potrebe po obrtniških storitvah. 

Ko so pripravljali podatke za izdajo nove to-
pografije dežele Štajerske, je tedanji župnik 
Jurajl opravil popis gospodinjstev in ugotovil, da 
je v trgu Mozirje 56 hišnih gospodarjev (gospo-
dinjstev) in jih kar 44 opravlja samostojno obrt. 
Ne omenja sicer podrobneje, za katere obrti gre, 
navaja le »kako samostojno« obrt. Med obrtni-
ki najdemo tedaj pet kramarjev (trgovcev), pet 
krojačev, prav toliko čevljarjev, tri barvarje, dva 
usnjarja, tesarja, gostilničarja, ki je bil hkrati god-
benik (godec), železninarja (trgovec z žeblji), 
ključavničarja, podkovača, steklarja, nogavičar-
ja, krznarja, zidarja, sodarja, lončarja, mesarja, 
in pletilca (tkalec). V okolici pa je Jurajl naštel 
osem tkalcev, tri kovače, dva mlinarja, dva god-
ca, dva žagarja in dva čevljarja. Za slednje lah-
ko domnevamo, da gre za domače obrtnike, ki 
so večinoma delali kot potujoči (so šli v štiro) po 
kmetijah. Lahko bi rekli, da gre v tem primeru za 
»kmečke obrtnike«.

Verjetno je bilo število obrtnikov v drugih tr-
gih naše doline sorazmerno z mozirskimi. Vse-
kakor se je njih število prilagajalo krajevnim po-
trebam. Navedeni pregled poudarja pogostnost 
nekaterih obrti. Gotovo je tiste čase in seveda že 
dolgo prej bilo veliko tkalcev. Zelo številčni tropi 
ovac na hribovskih kmetijah so omogočali te de-
javnosti. Zakaj bi sicer v trgu Mozirje bili kar trije 
barvarji? Vemo, da se je po kmečkih domovih 
pripravljalo veliko preje, sejali so tudi lan in tako 
je bilo iz roda v rod tkalstvo povsod doma. Da-
leč preko meja Štajerske je bilo zelo znano »mo-
zirsko sukno«, ki so ga pač tako poimenovali, 
čeprav je loden podobne kakovosti prihajal tu-
di iz krajev višje Mozirja.

Še nekaj let po prvi svetovni vojni je dela-
la barvarna v Ljubiji, hiši še danes pravijo »pri 
Ferberju«. Tam blizu je bila tudi valjarna (vauhe) 
za sukno. Vso opremo ene in druge dejavnosti 
je v tridesetih letih odkupil dr. Fran Kotnik, zgodo-
vinar (ravnatelj Mohorjeve družbe v Celju) in jo 
posredoval Narodnemu muzeju v Ljubljani.

V naših krajih je zelo znana tudi klobučarska 
obrt. Poleg klobukov so izdelovali še škornje iz 
klobučevine. Te so radi kupovali furmani in sej-
marji, saj so bili zelo toplo obuvalo. 

O obrtništvu je nekaj podatkov zapisal tu-
di mozirski kronist Žiga Laykauf v dvajsetih le-
tih in naštel tele obrtnike v trgu: štirje trgovci, 
dva usnjarja, en krznar, dva barvarja, en jerme-
nar, ključavničar, kovač, kolar, sodar, lončar, 
steklar, dva čevljarja, trije krojači, dva mesar-
ja, tri žage, valjčni mlin in sedem gostiln. Za-
četke proizvodne obrti je predstavljala Gori-
čarjeva delavnica samokolnic in ročnih vozič-
kov v Ljubiji. To so kmalu poimenovali »tovar-
na«, saj so tam poleg lesnih izdelkov priprav-
ljali tudi barve.

Za konec k zapisanemu je treba poudariti, da 
so izdelki tkalcev, barvarjev in klobučarjev že 
dolga desetletja pred prvo svetovno vojno velja-
li kot »izvozni«, saj so jih proizvajali za trg zunaj 
ožjega mozirskega območja.

Razmeram na trgu se je prilagajalo seveda tu-
di obrtništvo. Širila se je industrija, ki je z izdelki 

zasičevala trg. Domače tkalstvo pa je ostajalo kot 
kmečka dejavnost za potrebe posameznih okolij.

LESNA PREDELAVA
Zanimivo, da se lesna predelava ni hitreje in bolj 

razmahnila. Na prelomnici 19. stoletja so v Nazar-
jah že delale prve industrijske žage, vendar več od 
rezanega lesa niso izdelovali. Škofijsko posestvo 
Marijingrad je najprej uredilo zabojarno, kjer so že 
predelovali les za zaboje, v glavnem za južno sad-
je. Sredi 19. stoletja so sicer v Mozirju izdelovali de-
le vojaških barak za angleške vojake med krimsko 
vojno. Pozneje je Janez Lipold izdeloval zaboje za 
strelivo po naročilu avstrijske vojske, ki se je tedaj 
vojskovala v Italiji. Nasploh pa je v naši dolini pre-
vladovala žagarska predelava lesa in seveda spla-
varjenje v južne predele nekdanje Avstrije, pozneje 
pa jugoslovanske države. 

Nadaljevanje prihodnjič.

V Mozirju so kar tri rodove delali rezbarji in kiparji Cesarji. Andrej Cesar je zrisal načrt za vhodna 
vrata mozirske cerkve v letu 1879.



 

Savinjske novice št. 51, 18. december 2015

Šolstvo

13

210 LET ŠOLSTVA NA LJUBNEM OB SAVINJI

Ravnatelj Rajko Pintar: »Ustvarjalnost bo tudi 
naprej naša zvezda vodnica«

V petek, 11. decembra, so na Osnovni 
šoli Ljubno ob Savinji svečano proslavili 
210 let šolstva v kraju. Slavnostna govor-
nika sta bila ravnatelj Rajko Pintar in žu-
pan Franjo Naraločnik. Svoje misli je z obi-
skovalci slavnostne akademije delil tudi 
častni občan, predsednik uprave BTC Jože 
Mermal. Izbor nastopajočih na svečanosti 
je zajemal tako sedanje kot nekdanje lju-
benske šolarje – pevce, glasbenike, ple-
salce in recitatorje. 

kih na vzgojno izobraževalnem področju,« je 
dejal Pintar in dodal, da so povezani s šola-
mi po vsej Evropi. So tudi šola, kjer se večina 
učencev ukvarja z umetnostjo, glasbo ali špor-
tom. »Majhnost namreč velikokrat vpliva k več-
ji ustvarjalnosti.«

ŠOLA, SREDIŠČE KRAJA
»Šola je prostor, kjer se pridobiva znanje. Je 

kraj, kjer se stkejo prijateljstva, ki po navadi tra-
jajo celo življenje,« je povedal župan Franjo Na-
raločnik. Omenil je, da je dobra šola več kot le 

dobra zgradba, dobra šola je dober kolektiv, ki 
učencem nudi veliko znanja, kar sedanji in nek-
danji učenci ljubenske šole dokazujejo s svojimi 
uspehi na raznih tekmovanjih ali kasneje v živ-
ljenju. 

Dodal je, da so se predniki pred 210-timi le-
ti trudili poiskati pot k učenosti in omiki in njihov 
trud moramo vsi nadaljevati. Občina je ob čas-
titljivem jubileju šoli podarila bogato zbirko knjig 
za knjižnico. Župan Naraločnik je ravnatelju Pin-
tarju podaril še pesniško zbirko Cirila Zlobca Lju-
bezen, čudež duše in telesa.

Misli Jožeta Mermala je zaradi njegove odsot-
nosti prebrala moderatorka prireditve Monika 
Repše. Mermal je v pismu zapisal, da je častitlji-
vi zgodovinski mejnik preplet bogate preteklosti, 
pestre sedanjosti in obetavne prihodnosti. Ker v 
podjetju BTC veliko dajo na mlade in perspektiv-
ne, so šoli podarili računalniško opremo. Repše-
tova se je v imenu kolektiva in učencev zahvali-
la za vsa prejeta darila, prejeli so tudi dva tobo-
gana za vrtec.

GENERACIJSKI MOST NASTOPAJOČIH
Praznovanje so s svojimi nastopi obeležili šo-

larji, nekdanji učenci in Mešani pevski zbor Ljub-
no. Uvodoma je slovensko himno odpel Timotej 
Moličnik. Skladbo L'binska so na fanfare zaigra-
li Miklavž Pintar, Matevž Kamplin in Jan Podme-
ninšek, ob zaključku so isto pesem odpeli zdru-
ženi pevci. S plesno točko sta nastopili mlajša 
in starejša plesna skupina. Zaplesala je tudi 
folklorna skupina z ljubenske šole. Na harmoni-
ki jih je spremljala Tanja Podkrižnik, ki je odigra-
la še eno skladbo.

Pod vodstvom Mitje Venišnika sta nastopila 
otroški in mladinski pevski zbor s šole in Meša-
ni pevski zbor Ljubno, na klavirju jih je spremljal 
Toni Acman. Zazveneli so ubrani glasovi kvarte-
ta Štiglic ter Ksenije in Kristine Štiglic, ki ju je na 
kitari spremljala Bernarda Štiglic. Na klavirju in 
violini sta obiskovalce glasbeno razvajali tudi 
Ema in Jerica Korpnik, na trobento je kot solist 
nastopil še Miklavž Pintar. Pesmi so recitirali Žan 
Luc Krajnc, Lara Krivec in Laura Šušterič.

Fotogalerijo z dogodka si lahko ogledate na 
www.savinjske. com (geslo: ljos210).

ŠMS

MAJHNOST JE LAHKO 
PREDNOST

Ravnatelj Pintar je povzel zgodovino šole od 
daljnega leta 1805, ko je prvi ljubenski učitelj 
Alojz Simonetti začel otrokom vlivati najbolj pre-
prosta znanja v njihove glave. Enorazrednica je 
bila pod patronatom gornjegrajske graščine. Le-
to po ustanovitvi je bilo v šoli dovoljeno »sloven-
sko razlagati«, šola se je morala obravnavati kot 
nemška. 

Tekom desetletij je rasla in dobivala na pome-
nu. Število oddelkov se je povečevalo, izboljše-
vale so se razmere. Leta 1899 se je začelo gra-
diti novo šolsko poslopje, leta 1975 je bila šo-
la prenovljena in povečana, v letu 2000 je nove 
prostore dobil vrtec. Dve leti kasneje je šola do-
bila devet novih učilnic, športno dvorano, kabi-
nete za učitelje.

»Danes smo ena najmodernejših šol ta-
ko po prostorskih razmerah kot tudi po dosež-

Sedanje šolarje je na svečani akademiji med drugimi zastopal večkrat nagrajeni mladinski pevski zbor 
pod vodstvom Mitje Venišnika. (Foto: ŠMS)

Ob visokem jubileju šolstva je ravnatelju Rajku 
Pintarju (levo) čestital župan Franjo Naraločnik 

in mu podaril pesniško zbirko Cirila Zlobca. 
(Foto: ŠMS)

Utrinek

Čas je odličen učitelj, toda na žalost ubije 
vse svoje učence ... 

Louis Hector Berlioz



  

Kultura,  Ljudje in dogodki
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POTUJOČA MUZIKA V POČASTITEV SVETOVNEGA DNEVA ZBOROVSKE GLASBE

Nazarski zbor med izbranimi v Cankarjevem domu 

Gal Ugovšek in Manja Vačovnik sta s solističnim vložkom še izpostavila vlogo Mladinskega pevskega 
zbora OŠ Nazarje na koncertu. (Foto: Janez Eržen)

Na miklavževo je v Gallusovi dvorani Cankar-
jevega doma potekal nastop dvanajstih izbranih 
mladinskih zborov Slovenije, ki so se v zadnjih 
dveh letih izkazali na regijski in državni ravni. V 
Sloveniji sicer deluje okoli 800 otroških in mla-
dinskih zborov, med najboljšimi je tudi Mladin-
ski pevski zbor OŠ Nazarje, ki ga vodi zborovod-
kinja Katja Gruber. Mladi nazarski pevci so se ta-
ko pridružili približno 500-tim otrokom iz vse Slo-
venije in s skupnim nastopom počastili svetovni 
dan zborovske glasbe, ki ga letos praznujemo 
13. decembra.

Koncert izbranih mladinskih zborov pod ime-
nom Potujoča muzika je bil največja tovrstna pri-
reditev v Sloveniji. Za nastop so bili po podatkih 
organizatorja Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti (JSKD) izbrani mladinski zbori, ki og-
romno pripomorejo k razvoju zborovske dejav-
nost pri nas in so most do odličnih dosežkov od-
raslih zborov. Mladi pevci in pevke so predstavi-
li zanimiv program, v večini sestavljen iz del slo-
venskih avtorjev. 

Zbore sta skozi program vodila zborovodkinja 
Zlatka Terlevič in zborovodja Damijan Močnik, na 
inštrumentih so jih spremljali Godalni orkester 
Glasbene šole Zavoda sv. Stanislava, Ljubljana 
Šentvid, ki ga vodi Drago Arko, in gosti. Množičen 
zbor je bil res dobro pripravljen, kar je zasluga od-

ličnih zborovodij, ki so pevce zahteven program 
naučili v razmeroma kratkem času. 

Na prireditvi je JSKD podelil priznanja vsem 
zborovodjem nastopajočih zborov in vsem skla-
dateljem, katerih pesmi oziroma priredbe so 
zbori v tem večeru predstavili. Katja Gruber je bi-
la med obojimi prejemniki priznanj. Od začetka 
svojega delovanja na OŠ Nazarje namreč sama 
piše in prireja mnoge skladbe za vse svoje zbo-

re. Njena dela so tokrat že drugič uvrstili v zbir-
ko, kjer je zbran cvet novitet za osnovnošolsko 
populacijo. Tako je v novi zbirki Potujoča muzika 
3 objavljena tudi avtorska skladba Gruberjeve.

Nastopajoče in občinstvo je pozdravila mini-
strica za kulturo Julijana Bizjak Mlakar, koncert 
pa sta posnela nacionalna radio in televizija za 
kasnejše predvajanje.

TG

MIKLAVŽ V CENTRU STAREJŠIH GORNJI GRAD

Ubrano petje in darilo

Miklavž je v prijetni družbi obiskal in obdaril stanovalce centra starejših. 
(Foto: ŠMS)

V petek, 4. decembra, je stano-
valce gornjegrajskega centra sta-
rejših obiskal Miklavž v družbi čla-
nic krajevne organizacije Rdeče-
ga križa Ljubno ob Savinji in kvar-
teta Štiglic. Stanovalce so z ubra-
nim petjem najprej razveselile Kse-
nija, Kristina, Bernarda in Rosana 
Štiglic, ki v centru vedno nastopa-
jo z velikim veseljem. Njihov reper-
toar je obsegal tako ljudsko pesem 

kot priredbe znanih skladb.
Radost v očeh je med stanoval-

ce prinesel prihod Miklavža, ki jim 
je s pomočjo članic ljubenske or-
ganizacije Rdečega križa razdelil 
darilca, med njimi tudi šibe, za ka-
tere je bilo začuda veliko zanima-
nje. Dva dni kasneje so center obi-
skali mozirski skavti v družbi župni-
ka Sandija Korena.

ŠMS

BOŽIČNE ZVEZDE ZACVETELE NA PRIHOVI 

Poplačan večletni trud

Nataša Hlačun je z normalno lončnico v rokah prikazala, kakšnih 
razsežnosti so božične zvezde pri Unatovih. (Foto: Marija Šukalo)

Pri Unatovih na Prihovi v teh 
dneh cvetijo božične zvezde velikih 
razsežnosti. Zanje že vrsto let skrbi 
Natalija Hlačun. Rože so res velike-
ga obsega, kar dokazuje tudi foto-
grafija. 

Pri Unatovih pravijo, da rastline 
za tako rast potrebujejo veliko lju-
bezni. Junija jih porežejo skoraj do 

korenin, pustijo le nekaj deset cen-
timetrov dolga stebla in jih posadi-
jo v vrt. Septembra jih vrnejo v lon-
ce in postavijo v hišo. Prostor, kjer 
se nahajajo, malo zatemnijo, da 
se listi obarvajo. Rdeče obarvani 
zvezdi sta na domačiji že desetle-
tje in pol, rumena pa pet let. 

Marija Šukalo



Savinjske novice št. 51, 18. december 2015

Ljudje in dogodki, Organizacije

15

LJUBNO OB SAVINJI

Veselo prednovoletno druženje ljubenskih 
starostnikov

Okrog devetdeset ljubenskih starostnikov se je zbralo na sproščenem druženju. 
(Foto: Franjo Atelšek)

Na Ljubnem ob Savinji je bil na prvo decem-
brsko soboto večnamenski prostor tamkajšnje 
osnovne šole rezerviran za tradicionalno pred-
novoletno srečanje ljubenskih starostnikov, ki 
so dopolnili 70 let. Kar okrog devetdeset se jih 
je zbralo na sproščenem druženju, za katerega 
je ob pomoči domače občine poskrbelo društvo 
upokojencev. 

Prisotni so prisluhnili pozdravom predsedni-
ka društva Jožeta Voduška in župana občine 
Franja Naraločnika. Iz županovih besed je bilo 
možno razbrati, da jim na občini ni vseeno, ka-
ko živijo njihovi starostniki, kar se kaže tudi na 
takšnih prireditvah, še bolj pa v pripravljenosti 
pomagati starostnikom pri njihovih vsakodnev-
nih težavah. 

Srečanje je bilo prežeto s prešernim vzduš-
jem, pesmijo in plesom, kar je bilo ob zvokih 
harmonike ljudskega godca Kogovskega Jože-

ta nekaj samoumevnega. Po Voduškovih bese-
dah ob koncu leta ne bodo pozabili tistih, ki se 
takšnih srečanj zaradi različnih razlogov ne mo-
rejo udeležiti. Več kot stopetdesetim bodo na-

mreč novoletna darila raznosili po domovih za 
ostarele, nekatere bodo obiskali tudi na njihovih 
domovih.

Franjo Atelšek

KLUB ZGORNJESAVINJSKIH ŠTUDENTOV

Prvi adventni venček za vrata njihovih prostorov

Udeleženci delavnice so v prijetni družbi izdelovali adventne venčke. (Foto: ŠMS)

Zadnjo soboto v novembru so v mali dvora-
ni kulturnega doma na Ljubnem ob Savinji štu-
dentje pripravili delavnico izdelovanja adventnih 
venčkov. Udeležili so se je tako člani kluba kot 
drugi, ki so v dobri družbi ustvarjali kreacije za 
okras miz ali vrat v času adventa. 

Naravne materiale so udeleženci prinesli s 
sabo, nekaj okraskov in materiala pa so prispe-
vali organizatorji. Tekom dopoldneva so nasta-
jali venčki različnih oblik in iz različnih materia-
lov. Prvi je mesto dobil na vratih v kulturni dom, 
kjer imajo študentje svoje prostore. 

ŠMS

Alya je pred 
dnevi predsta-
vila videos-
pot za roman-
tično obarva-
no pesem Do-
ber dan v new 

age rock 'n' roll ritmih. V romantič-
nem videu vloga Alyinega ljubim-
ca pripada iskanemu slovenske-
mu manekenu, Zgornjesavinjča-
nu Gašperju Tratniku, ki je po izbo-
ru za mistra Slovenije v letu 2012 
kmalu začel delati tudi v tujini. 

»Pesem pripoveduje o tem, da 
je res potrebno izkoristiti vsak dan. 
Minute, ure in dnevi bežijo, a le od 
nas samih je odvisno, kakšen bo 
dnevni scenarij. Zato se potrudimo 

Zgornjesavinjčana Alya in Gašper Tratnik na snemanju videa za pesem 
Dober dan (Fotodokumentacija Alye)

uživati!« je o svoji novi pesmi pove-
dala Mozirjanka Alya.

V decembrskih dnevih jo čakajo 
številni koncerti, prihodnje leto pa bo 
priljubljena pevka obeležila 15-letni-
co glasbene kariere, v kateri je osvo-
jila poslušalce z uspešnicami Brazil 
(več kot milijon ogledov na youtube), 
A veš, Moja pesem, Zlaži se mi (naj-
bolj predvajana slovenska pesem na 
radijskih postajah v letu 2013) .

Alya je letos zveste oboževalce 
presenetila s koncertom, nastopila 
na Emi z Nenom Belanom in prejela 
zlato ploščo za himno Live it letošnje-
ga svetovnega prvenstva v rokome-
tu v Qatarju, ki jo je odpela skupaj z 
izbranimi pevci držav udeleženk.

MC
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NAJBOLJŠA ŠPORTNICA MED INVALIDI

Anji Drev olimpijski bron 
prinesel laskav naziv 

Paraolimpijski komite Zveze 
za šport invalidov Slovenije (ZŠI-
S-POK) je letos za športnico leta 
med invalidi izbral 18-letno smu-
čarko z okvaro sluha Anjo Drev, 
članico Gornjesavinjskega smu-
čarskega kluba Mozirje in državne 
reprezentance gluhih in naglušnih. 
Drevova je letos marca na zimskih 
olimpijskih igrah za gluhe športni-
ke v Rusiji osvojila bronasto meda-
ljo v smuku. S trenerjem Dragom 
Drevom je prejela tudi zlati znak 
ZŠIS-POK.

»Moji vtisi so zelo pozitivni. 
Čeprav sem po tihem upala, da me 
bodo izbrali, sem bila vseeno pre-
senečena in vesela, da se je to res 
zgodilo. Za letos nimam nekih ve-
likih ciljev glede smučanja. Zaradi 
težav s financami bom veliko pros-
to smučala, da bom ostala v sti-
ku s snegom in ohranjala kondici-
jo, drugače se bom posvetila šoli. 
Naslednjo sezono me čaka svetov-
no prvenstvo gluhih, takrat se spet 
začne delati na polno,« je po pode-
litvi povedala Drevova.

Dijakinja športne gimnazije v 
Velenju se s smučanjem ukvarja 
že od malih nog in svoje sposob-
nosti je dokazala, ko je bila pov-
sem konkurenčna tudi med slišeči-
mi smučarji. Nastopa na tekmova-
njih v Sloveniji in v evropskem po-
kalu gluhi, lani je prvič nastopila tu-
di na olimpijskih igrah gluhih. Bila 
je zelo dobro pripravljena, a zaradi 
bolezni ni šlo vse po načrtih, zato je 
bilo presenečenje toliko večje, ko je 
medaljo osvojila v smuku, ki ga ni 
veliko trenirala. 

Poleg smučanja je Drevovi najbolj 
pomembna šola. Kolikor ji še ostane 
prostega časa, rada prebere kakšno 
knjigo ali se druži s prijatelji. Ker živi 
na kmetiji, se tudi zanjo najde veliko 

dela, ampak ji je to v veselje. Odkar 
imajo na kmetiji konja, se uči jahanja 
in veliko časa namenja njegovi negi.

O športniku leta med invalidi, 
strelcu Frančku Gorazdu Tiršku iz 
Gornjega Grada bomo pisali v pri-
hodnji številki.

ŠMS, foto: Vid Ponikvar/Sportida

Anja Drev: »Čeprav sem po tihem 
upala, da me bodo izbrali, sem bila 
vseeno presenečena in vesela, da 

se je to res zgodilo.« 
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DARINKA PRESEČNIK, 
svetovalka za hortikulturo

Trendovska božično-novoletna 
dekoracija 

Ponovno se vračajo tradicionalne zlato, zlato-
-rdeče božično-novoletne dekoracije. Prav pose-
bej je letos modna zlata v kombinaciji s svetlo 
modro. Božič počastite s sijajno okrašenim do-
mom, ki naj vseeno ohrani kanček minimaliz-
ma. Z okraski ni potrebno pretiravati, lepše je, če 
v prostor vnesete lesk in videz luksuza z nekaj 
izbranimi elementi, saj naj bi bila letos dekoraci-
ja resnično veličastna. Za takšno okrasitev pot-
rebujete le malo domišljije in vaš dom bo zaža-
rel kot v pravljici. 

Barvni trendi 2015: 
• Zlata s svetlo modro kombinacijo: letošnja 

modna barva je veliko zlate s kombinacijo svet-
lo modro.

•  Rdečo bela kombinacija: dekoracije v kom-
binaciji rdeče z belimi pikami in obratno.

•  Zeleno-mint: belo zasnežene smreke se v 
letošnjem letu krasi v zeleno-mint kombinaciji v 
kombinaciji s prozornimi božičnimi okraski.

• Roza-srebrno siva: roza novoletni okraski 
bodo poživeli hladno, moderne prostore v sivi 
barvi in dali prostorom toplino.

• V letošnjem letu naj bo tudi veliko zlate in 
srebrne barve: ponovno se daje poudarek na 
zlato, zlato – srebrno in zlato – rdečo božično 
dekoracijo. Zlata barva vrača občutek udobja iz 
let, ko so bile družine še skupaj in so skupaj pre-
življale božično-novoletne večere ob gledanju te-
levizije in gretju ob peči. 

• Zlati in bakreni odtenki na elegantni črni 
podlagi. Za prefinjen glamur poskrbite z malimi 
svetlečimi zlatimi ali bakrenimi okraski. Jelka bo 
dih jemajoča zlata stvaritev.

• Veselje otrok je pričakovanje snežink, boži-
ča in daril. Vesele figure v živahnih barvah, kot 
so bela, rdeča, modra in zelena, med njimi sme-
joči snežaki, božički, jelenčki. To je za pristno ve-
selje v otroških očeh.

• Pravljičnost gozda: les, zelena barva (bun-
kice ...) in ostali elementi (storžki, želodi ...) iz na-
rave dodajo toplino in domačnost. S tem se pri-
čara vzdušje gozda. Naravne barve z vonjem po 
cimetu in pomarančah, v takem vzdušju uživajte 
ob prasketanju ognja iz kamina.

• Tradicija: rdeče zlata naveza za vse ljubi-
telje tradicionalne, elegantne okrasitve. Boga-
ti vzorčki in okraski raznolikih oblik dajejo letos 
najbolj priljubljeni kombinaciji nove razsežnosti.

• Ledene barve: izgled zamrznjenega slapa. 
Kraljestvo srebra in beline daje nepozaben vtis. 
Za piko na i pa dodatek ožarjen s pastelno roza, 
nežno vijoličnimi in modrimi odtenki. Retro bo-

žično-novoletna predstava se lahko začne.
• Z rdečo barvo do pravljice iz 1001 noči: kla-

sično rdeče-zlato kombinacijo, ki še vedno pre-
vladuje, lahko zamenjate z različnimi odtenki 
rdeče barve. Izbirate lahko od rubinaste do vin-
sko rdeče, ki ji dodate vijolično, morda celo čr-
no. Dodajte še ostale okraske in si tako pričaraj-
te pravljico iz 1001 noči.

• Ledena idila: zelo elegantno dekoracijo lah-
ko dosežete s kombinacijo prozornih steklenih 
okraskov na svetlo sivi nordijski smreki. Dodaj-
te nekaj belih steklenih kroglic, morda še kakšno 
srebrno sivo in svetlo modro kroglico in pred sa-
bo boste imeli ledeno zimsko dekoracijo.

• Trendovska vijolična: letos je v trendu tu-
di vijolična barva, ki jo lahko prav tako vključi-
te v božično dekoracijo. Svetlejši odtenek v kom-
binaciji s srebrno, prozorno in belo pričara zelo 
nežno dekoracijo. Temnejše odtenke lahko vklju-
čite v kombinacijo s sivo, grafitno ali črno barvo.

Za božično-novoletno dekoracijo ne sme 
manjkati božična zvezda. Cvet božične zvez-
de je čudovit v pletenem podstavku, ob vznož-
ju naj ležijo različni okraski. Lonce lahko prele-
pite z mahom in po mahu prilepite kakšen storž 
ali bunkico. Z malo domišljije in ročnih spretnos-
ti lahko pripravite čudovite dekoracije. Pri izbiri 

praznične dekoracije nas najbolj omejuje ambi-
ent. V modernejših stanovanjih je možnosti več. 
Odločitev je vaša, pomembno je le, da boste v 
prazničnem vzdušju uživali. Če boste dobili za 
vašo dekoracijo še komplimente sorodnikov in 
vaših prijateljev, bo vaše zadovoljstvo še toliko 
večje.

GOSTILNA IŠČE ŠEFA

Žan Tominšek kuharsko odisejado 
končal kot tretji 

Eden izmed šestnajstih udeležencev šova Go-
stilna išče šefa je bil Žan Tominšek iz Šentjanža. 
19-letni dijak Srednje šole za gostinstvo in turi-
zem Celje se je kljub svoji mladosti in pomanjka-
nju izkušenj v kuhinji odlično boril in tekmovanje 
zaključil tik pred finalom. 

Tominšek je s podporo navijačev preživel šte-

vilne vroče stole, po besedah šefa Bineta Volči-
ča pa je za svoja leta »prilezel« zelo daleč in ga 
ob vztrajnem delu čaka lepa kuharska priho-
dnost. Kaj je Žan povedal o svoji izkušnji, osvoje-
nem znanju ter še marsičem drugim, bomo ob-
javili v eni od prihodnjih številk Savinjskih novic.

ŠMS
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BESEDIČICA 2015

Projekt, ki spodbuja ustvarjalnost mladih literatov

Feri Lainšček je mladim zgornjesavinjskim literatom čestital za njihova dela 
in jim podal nekaj napotkov za nadaljnjo ustvarjalno pot. (Foto: TG)

Javni sklad RS za ljubiteljske de-
javnosti, Območna izpostava Mo-
zirje (JSKD Mozirje), že leta prip-
ravlja literarno srečanje mladih 
ustvarjalcev Zgornje Savinjske do-
line, poimenovano Besedičica. Po 
besedah enega izmed najbolj pri-
znanih slovenskih pisateljev, Fe-
rija Lainščka, letošnjega strokov-
nega spremljevalca prireditve, gre 
za hvalevreden projekt, ki mlade 
spodbuja pri njihovi ustvarjalnosti.

Tudi pri letošnji Besedičici so 
sodelovale vse zgornjesavinjske 
osnovne šole. Po predlogu vod-
je JSKD Mozirje Simone Zadravec 
so se mladi ustvarjalci letos preiz-
kusili predvsem pri pisanju poezije. 
Nastalo je veliko zanimivih pesmi 
ter nekaj proznih del. Mladi ustvar-
jalci so dela predstavili 1. decem-

Matej Zidan, Julija Mlinar, Žan Re-
mic, Majča Grudnik in Aja Urlep so 
prejeli priznanje sklada. Dodatno je 
Lainšček izbral še mlado pesnico, 
ki mu je vzbudila pozornost. Jas-
no Purnat je nagradil s svojo zbir-
ko pesmi Dlan mi po tebi diši. La-
inšček je izrazil veselje nad uspeš-
nostjo Besedičice, ki je lahko prva 
spodbuda za možnega bodoče-
ga literata. Ustvarjalcem je česti-
tal za njihov trud in jim na dušo po-
ložil nekaj nasvetov za nadaljnjo 
ustvarjalno pot.

Besedičico so omogočili JSKD 
Mozirje, OŠ Nazarje in Osrednja 
knjižnica Mozirje. Za popestritev 
dogodka so poskrbeli člani dram-
skega krožka OŠ Nazarje, ki so zai-
grali krajšo igro.

Tatiana Golob

bra na prireditvi v nazarskem do-
mu kulture. 

Na odru se je predstavilo 39 
osnovnošolcev, ki so jih pri ustvar-
janju spodbujale učiteljice men-
torice. Feri Lainšček, slovenski pi-

satelj, pesnik, dramatik in scena-
rist, je izbral devet del, ki so tako 
ali drugače izstopala po svoji iz-
virnosti, slogu pisanja ali domišlje-
ni zgodbi. Laura Šušteršič, Martina 
Lenko, Manja Šumah, Gašper Čuk, 

PO AVSTRALIJI Z BORUTOM STOJILKOVIĆEM

Na izmenjavi našel čas za ogled dežele »tam doli«

Številne fotografije Boruta Stojilkovića so pričarale lepote oddaljene 
dežele. (Foto: ŠMS)

V avli kulturnega doma v Gor-
njem Gradu je svojo polletno av-
stralsko študijsko in potovalno do-
godivščino opisal domačin Bo-
rut Stojilković. Po končani gimna-
ziji se je odločil za študij geografi-
je in angleščine, v Sydney pa se je 

podal na študentsko izmenjavo v 
okviru magistrskega študija.

Na predavanju je opisal avstral-
ski sistem šolanja, ki je zelo druga-
čen od našega. Njihov študij vklju-
čuje veliko predznanja, dela doma, 
seminarskih nalog, študentje pa si 

izberejo manj predmetov. Šolanje 
je zelo drago, kar 75 odstotkov šo-
lajočih se šola v javnih šolah. Po-
leg javnih in zasebnih šol v Avstra-
liji poznajo možnost šolanja preko 
radija in nato opravljanja izpitov. 
Sam je v okviru študijske izmenja-
ve obiskoval štiri predmete.

Avstralijo je opisal kot deželo 
nasprotij, velikih razdalj in mnogih 
zanimivosti. Poleg študijskih ob-
veznosti je namreč našel čas za 
ogled delov te dežele. Celotna dr-
žava, velika kot Evropa, je bila pre-
velik časovni in finančni zalogaj za 
čas, ki mu je preostal poleg študija. 
Bogat izbor Stojilkovićevih fotogra-
fij je bila le nadgradnja prijetnega 
opisa dežele »tam doli«, ljudi in na-

ravnih znamenitosti.
Poleg Sydneya je z besedami in 

fotografijami naslikal avstralski na-
čin življenja, hrano in kampus, kjer 
je živel. Obiskovalce so očarale sli-
ke severnega dela države, Tasmani-
je, živali in ozvezdij. Spregovoril je o 
staroselcih in njihovih običajih. Med 
naravnimi znamenitostmi je omenil 
dvanajst apostolov, Ayers rock, be-
lo plažo in številne druge. Beseda je 
nanesla na značilne živali Avstralije 
koale in kenguruje. Obiskovalcem je 
postregel z ogledom kozarca zna-
čilne rdeče zemlje in tradicionalnim 
avstralskim glasbilom didžeridu. 
Omenil je tudi številne Slovence, ki 
živijo v Avstraliji.

ŠMS

ROMAN MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Dante Maffia: Uporniški genij: 
Roman o Tommasu Campanelli

Uporniški genij je najboljši roman avtorja, ki je izdal že več kot trideset 
pesniških zbirk, več kot dvajset romanov in približno petnajst obsežnej-
ših esejističnih del. Prevedel ga je Vasja Bratina, ki se je že dokazal s pre-
vodi Ecovih romanov. 

Biografski roman pripoveduje o Tommasu Campanelli, enem izmed vo-
dilnih mislecev 17. stoletja, osebnim prijateljem Galilea Galileja, ki ga je tu-
di branil na znamenitem sojenju, ki se je končalo z Galilejevim zanikanjem 
lastne teorije in upornim stavkom »Eppur 
si muove!«. V knjigi so skrbno izbrane pre-
lomnice v filozofovem življenju, iz katerih 
je pisatelj mojstrsko sestavil zgodbo Fra 
Tommasa, vse od otroške vedoželjnosti 
do končne slave pod zaščito francoskega 
dvora. Bralec bo prebiral izjemno življenj-
sko zgodbo Campanellija, ki se ni uklonil še 
tako nečloveškim inkvizicijskim metodam 
zasliševanja in je bil sojetnik Giordiana Bru-
na v inkvizacijskih zaporih.

Vir: Bukla
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MLADINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Darila za otroke 
in hrana ter 

odeje za živali
Člani Mladinskega društva Nazarje so sode-

lovali v akciji Božiček za en dan, v kateri so zbi-
rali darila za otroke. Pomagali so otrokom, ki za 
božič ne bodo prejeli daril zaradi socialne stiske 
družin. Letos je bilo skupno možno izbrati pre-
ko 8.000 otrok, na zbirno mesto so prejeli okrog 
40 daril. 

Zbirajo tudi odeje in hrano za živali. Odzva-
lo se je veliko ljudi in darovalo. Na spletni stra-
ni društva bodo objavljene informacije, kdaj še 
lahko oddajo hrano, konec decembra pa jo bo-
mo odnesli v izbrana zavetišča.

MP

STROKOVNA EKSKURZIJA TURISTIČNEGA DRUŠTVA REČICA OB SAVINJI

Vulkanland – zgodba o povezovanju brez zavisti

Na kmetiji Gölles je članom TD Rečica o pridelavi kisa in žganih pijač spregovoril vodič mag. Bojan 
Mažgon (prvi z desne). (Foto: Marija Šukalo)

Turistično društvo Rečica ob Savinji je za svoje 
člane pripravilo strokovno ekskurzijo. Podali so 
se na ogled dobrih praks v »štajersko vulkansko 

deželo«, v avstrijski Vulkanland. Program ogleda 
jim je pripravil mag. Bojan Mažgon, nekdanji žu-
pan občine Pesnica.

Na poti se jim je pridružil na Šentilju. Predsta-
vil jim je deželo in zgodbo o uspehu tamkaj-
šnjih prebivalcev. Potrdil je znano dejstvo, da 
uspešen razvoj podeželja zagotavljata le pra-
vilen pristop in ustrezna strategija. Največja 
naravna znamenitost regije so ostanki ugas-
lih vulkanov, pomembno vlogo pa imajo obrt, 
tradicionalna kulinarika in turizem. Ljudje se 
med seboj povezujejo brez zavisti. 

Prvo postajališče za izletnike je bil Rie-
gersburg v čokoladnici Zotter, ki zaposlu-
je skoraj dvesto domačinov. Tamkajšnja čo-
kolada je v svetovnem merilu uvrščena med 
šest najboljših. Pod čokoladnico se razprosti-
ra trajnostni živalski vrt, kjer so zbrane avtoh-
tone pasme domačih živali s širšega obmo-
čja. Na kmetiji Gölles so preizkušali vrhunske 
klasične, sadne in balzamične kise ter žgane 
pijače. 

Kaj vse izdelujejo kmetje in obrtniki v tem 
delu Avstrije, so si ogledali na gradu Kor-
nberg, kjer je sedež združenja Vulkanland. Ze-
lo zanimiv je bil obisk društva kmečkih žena 
Eigen-art v Gnasu. Društvo ima sedež v obno-
vljenem mlinu Ottersbachmühle in šteje bli-
zu 60 članic. Vsaka izmed njih obvlada dolo-
čeno specialnost, kar se vidi iz razstavljenih 
predmetov; od nakita do slaščic, sveč in raz-
ličnih spominkov. 

V času prihoda obiskovalcev z Rečice so na 
vrtu mlina svojemu namenu predali največji 
adventi venček v tem delu dežele. Njegov pre-
mer je bil 17 metrov. Člani društva so lahko pre-
izkusili njihove sladke kulinarične dobrote in se 
ogreli s kuhanim vinom. 

Marija Šukalo

IZDELAVA ADVENTIH VENČKOV Z ANO SOTOŠEK NA REČICI OB SAVINJI

Dekoracije idealna promocija 
cvetličarskega poklica

Ana Sotošek (desno) je udeležencem delavnice pokazala nekatere trike pri pripravljanju adventne 
dekoracije. (Foto: Marija Šukalo)

V Medgen borzi na Rečici ob Savinji so prip-
ravili delavnico izdelovanja adventih venčkov. 
Udeležencem je o spretnosti prepletanja šib in 
dekoriranja spregovorila Ana Sotošek, učiteljica 
na Šoli za hortikulturo in vizualne umetnosti Ce-
lje. Sama je mnenja, da sta tovrstno druženje in 
izdelava dekoracij idealna promocija cvetličar-
skega poklica. 

Udeleženci so spoznavali zakonitosti izdelave 
venčkov iz naravnih materialov. Po besedah So-
toškove letos prevladujeta srebrna in zlata bar-
va, ki sta znak glamurja in prestiža, a še vedno 
so najlepši tisti venčki, ki so jim dodani materiali, 
kot so orehi, cimetove palčke, posušeno sadje. 

Voditeljica delavnice je dejala, da se največkrat 
izdelajo take adventne dekoracije, ki se sklada-
jo z interjerjem.

Agronominja, ki jo je pot odvedla v cvetli-
čarske vode, svoje znanje kot mentor cvet-
ličar predaja številnim dijakom. Pod njenim 
strokovnim vodstvom dosegajo vidne rezul-
tate in žanjejo uspehe v Sloveniji in tujini. Sa-
ma svoje znanje dopolnjuje na seminarjih in 
sejmih. Spoznava tudi delo sodnikov, saj mo-
ra kot mentor vedeti, kaj vse ocenjujejo in do 
kakšnih napak lahko pride pri izdelavi aran-
žmajev. 

Marija Šukalo
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KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Poraz proti vodilni ekipi 
iz Domžal

Za člansko košarkarsko ekipo iz 
Nazarij se je v soboto začela dru-
ga polovica prvega dela prvenstva 
v 3. SKL vzhod. V gosteh je bila 
še neporažena ekipa Helios Suns 
mladi iz Domžal, ki je tak status ob-
držala tudi tokrat, do uspeha pa 
prišla težje od pričakovanj in zma-
gala s 64:76.

Gre za drugo moštvo KK Heli-
os Suns, ki igra v 1. SKL. Ekipa je 
sestavljena iz mladih košarkarjev, 
ki že trkajo na vrata prve domžal-
ske ekipe. Moštvi sta se v letošnji 
sezoni že pomerili v 1. krogu. Na-
zarčani so takrat nastopili v nepo-
polni postavi in izgubili s 73:57. Tu-
di tokrat so se prvi ekipi svoje sku-
pine zoperstavili v nepopolni pos-
tavi, saj sta manjkala Bujan in 
Polčnik. Kljub temu so nudili več 
kot dostojen odpor, saj so dobili 
prvo četrtino in bili povsem enako-
vredni v drugi.

Usoden je bil strelski mrk na za-
četku drugega polčasa, kar so 
Domžalčani izkoristili za prednost 
51:37. Nazarski strateg Čmer je bil 
prisiljen vzeti minuto odmora, ki je 
zalegla, kar se je poznalo na zao-
stanku vsega sedmih točk pred za-
četkom odločilne četrtine. V tej se 
domačini niso zmogli približati na 
manj kot šest točk zaostanka, za 
presenečenje pa je zmanjkalo ča-
sa. Vsi domači košarkarji, ki so do-
bili priložnost za igro, so se izkaza-
li, še posebej mladi Aljaž Skornšek, 
ki je bil s šestnajstimi doseženimi 
točkami najboljši strelec tekme.

Sklepno dejanje koledarskega 
leta za nazarske košarkarje bo v 
petek v Slovenski Bistrici. Z mo-
rebitno zmago proti neposredne-
mu tekmecu na lestvici bi se lah-
ko prebili na četrto mesto v 3. SKL 
vzhod.

Roman Mežnar

RIBIŠKA DRUŽINA MOZIRJE

Tradicionalno 
kvartopirsko srečanje

Ob kratkih odmorih, ki so si jih igralci vzeli za pomiritev živcev, je turnir 
trajal ves večer. (Foto: Benjamin Kanjir)

Predstavniki lovske in ribiške 
družine iz Mozirja se v prednovo-
letnem času vsako leto srečajo 
na kvartopirskem turnirju v igra-
nju šnopsa. V organizaciji se iz-
menjujejo, tokrat so se dobili 4. 
decembra v ribiškem domu ob 
ribniku.

Igra je bila zelo napeta. Ob krat-
kih odmorih, ki so si jih igralci vze-

li za pomiritev živcev, je turnir trajal 
ves večer. Ob obilnem upanju, da 
tokrat zmagajo, so ribiči napeli vse 
sile, a se zopet ni izšlo. Poraz je bil 
na dlani, čeprav le za par točk. Tek-
movanje je namenjeno zgolj presti-
žu, prvenstveni namen je druženje 
med prijatelji in ta je dosledno ved-
no izpolnjen.

Benjamin Kanjir

VELESLALOM

Tina Robnik osvojila prve točke v svetovnem 
pokalu

Tina Robnik: »Glede forme lahko 
rečem, da jo trenutno dvigujem, na 

treningih napredujem.« 
(Foto: sloski.si)

Zadnji vikend so se tekme sve-
tovnega pokala v alpskem smu-
čanju odvijale v švedskem Äreju. 
Med slovenskimi reprezentanti je 
veliki met uspel 24-letni Lučanki 
Tini Robnik. Prvič v svoji karieri je 
osvojila točke svetovnega pokala 
za doseženo 15. mesto v veleslalo-
mu. Po prvem teku je bila Robniko-
va na 21. mestu, z osmim časom 
druge vožnje je končni rezultat še 
izboljšala.

Navdušena Tina je po tekmi 
povedala: »Glede veleslalomske-
ga rezultata lahko rečem, da sem 
res zelo vesela. Prve točke v sve-
tovnem pokalu so zagotovo ne-
kaj posebnega. Po prvem teku 
sem se v cilju zelo razveselila, ko 
sem videla, da sem med tridese-
terico. Hitro zatem pa sem umi-
rila to evforijo in se pripravila na 
drugi tek. Nisem si želela le bra-
niti rezultata in nekako priti do ci-
lja, da bom osvojila te točke, am-
pak sem hotela smučati po svo-

jih najboljših močeh. Zadovoljna 
sem predvsem s tem, da se mi je 
v drugem teku na startu uspelo 
sprostiti, pozabiti na rezultat, se 
skoncentrirati le na tehniko vo-
žnje in napadati od starta do ci-

nesti na naslednje tekme.«
Zadovoljstvo Tine Robnik po 

prvih osvojenih točkah je lahko ta-
ko zelo veliko. Točno pet let pred 
prvimi točkami je debitirala v sve-
tovnem pokalu. Že tri mesece kas-
neje pa je na mladinskem svetov-
nem prvenstvu staknila hudo po-
škodbo hrbtenice po padcu na 
smuku. Poškodba je njeno špor-
tno pot prekinila za kar nekaj ča-
sa. Sedaj je Robnikova očitno pre-
magala vse težave in se vrača na 
stara športna pota. 

ŠMS

lja. Na koncu mi je tak pristop pri-
nesel rezultat, na katerega sem 
lahko ponosna.«

Priprave so v zadnjem mesecu 
potekale dobro, je še povedala Rob-
nikova. V Ameriki je namreč z delom 
ženske reprezentance opravila kva-
litetne treninge, uspešna pa je bila 
tudi na tekmah na severnoameri-
škem pokalu. 

»Glede forme lahko rečem, da 
jo trenutno dvigujem, na trenin-
gih napredujem. Vse to moram 
le nadgrajevati, utrjevati, narediti 
čim več dobrih ponovitev in to pre-
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SMUČAR NEJC NARALOČNIK

Prve FIS točke že na 
uvodnih tekmah

Po polletnem premoru zara-
di poškodbe kolena, operacije in 
nato rehabilitacije se je na smuči 
vrnil Nejc Naraločnik, član Smu-
čarskega društva Beli zajec. Sezo-
na je zanj prelomna, saj se 16-le-
tnik letos na smučinah bori v med-
narodni FIS konkurenci. 

Z visokimi startnimi številka-
mi preko 200 se je v italijanskem 

Monte Croceju na enem slalomu 
uvrstil na 20. mesto, na drugemu 
na 24. mesto. Med letniki 1999 pa 
je bil obakrat najboljši v konkuren-
ci več kot petdesetih tekmovalcev. 
Naraločnik tako pridno zbira FIS 
točke, ki mu bodo pomagale do 
boljše startne številke in boljših 
tekmovalnih pogojev. 

ŠMS

SKAKALNI CENTER SAVINA 

Prenovljena skakalnica odlično prestala inšpekcijski 
pregled

Zadovoljni vodja tekmovanja Marko Mlakar (v sredini) v pogovoru z 
inšpektorjema Jerzyem Burgeltom (levo) in Jackom Wlodygo. (Foto: ML)

Prejšnjič smo pisali, da bo pre-
novljena skakalnica na Ljubnem 
ob Savinji omogočala smučar-
ske skoke tudi preko sto metrov, 
tokrat lahko zapišemo, da sta de-
legata FIS-e v začetku prejšnje-
ga tedna ugotovila, da je skakal-
nica ustrezna in zgrajena po pra-
vilih za mednarodna tekmova-
nja. Z njunimi ugotovitvami so ta-
ko v Smučarsko skakalnem klu-
bu (SSK) Ljubno BTC kot na občini 
zelo zadovoljni. 

REZULTAT PREGLEDA POZITIVEN
V ponedeljek, 7. decembra, 

sta se poljska inšpektorja Jacek 
Wlodyga in Jerzy Burgelt z vod-

jo tekmovanja Markom Mlakarjem 
mudila na prenovljeni skakalnici 
in opravila pregled za izdajo certi-
fikata FIS. Ta potrjuje, da je skakal-
nica zgrajena po pravilih za med-
narodna tekmovanja. Generalni se-
kretar SSK Rajko Pintar je povedal: 
»Delegata sta preverila, če je ska-
kalnica zgrajena v skladu z načr-
ti, ki so bili spomladi potrjeni v Züri-
chu. Ob tem se določi tudi velikost 
skakalnice in še nekatere točke na 
njej, ki so pomembne za merjenje 
dolžine skokov.«

Pogovarjali so se o nadaljnji po-
sodobitvi skakalnice, predvsem o 
preplastitvi z umetno maso, ki bi 
omogočala skoke tudi v poletnem 
času. »Ob ugotovitvah inšpektorjev 

smo bili zelo ugodno presenečeni, 
saj ni bilo nikakršnih pripomb ozi-
roma odstopanj od potrjenih načr-
tov,« je še povedal Pintar.

INŠPEKTORJA PREVZETA NAD 
SODELOVANJEM SKUPNOSTI
Ob kontroli smo na skakalni-

ci povprašali inšpektorja, kakšni 
so njuni vtisi. Sta bila zadovoljna 
z videnim? »Kako ne bi bila zado-
voljna,« je odgovoril Jerzy Burgelt, 
»saj je naprava odlična, okolica le-
pa, ljudje pa zelo prijazni. Glede na 
to, da je prenovo organizirala lokal-
na skupnost in da pri tem sodelu-
jejo tudi številni prostovoljci, je vi-
deti, da je tukajšnja skupnost še ži-

va, ljudje med seboj povezani, kar 
se drugod po svetu že ne dogaja 
več. Pohvalno je tudi, da lahko s 
tem objektom mladim nudite pri-
ložnost za zdravo preživljanje pro-
stega časa.«

INVESTICIJA V OKVIRU 
NAČRTOVANEGA

Župan občine Ljubno Franjo 
Naraločnik je prav tako zadovo-
ljen z rezultati kontrole in do sedaj 
izvedenimi deli. »Kontrola skakal-
nice s strani FIS-e, opravljena prej-
šnji ponedeljek, je potrdila dob-
ro izvedbo del, saj ni bilo podanih 
pripomb glede tehničnih karakte-
ristik profila in potrebnih dimenzij 
skakalnice, prav tako umestitve 

Na skakalnici potekajo še zadnja dela, novi sodniški stolp pa sta si že 
ogledala inšpektorja FIS-e. (Foto: Marija Lebar)

sodniškega stolpa. S strani polj-
skih presojevalcev je bilo pose-
bej poudarjeno priznanje za opa-
ženo lokalno pripadnost pri izgra-
dnji kompleksa.« 

Župan je dodal, da poteka inve-
sticija v mejah, ki so jih določili ob 
začetku gradnje, saj se je med sa-
mo gradnjo z vsakodnevnim sode-
lovanjem predstavnikov občine in 
domačinov racionaliziralo in poce-
nilo marsikatero delo.

DELA SE ZAKLJUČUJEJO
Naraločnik: »V nadaljevanju že-

limo soinvestiranje s strani Funda-
cije za šport, kar bi pomenilo opre-

mo skakalnice tudi za letne trenin-
ge in tekme. Začetno spoznanje 
izvajalcev, da ne gre za preprost 
gradbeni objekt, je v nadaljevanju 
zamenjal strokoven in resen pri-
stop, ki ga je nadgradilo še idealno 
jesensko vreme in dela gredo k za-
ključku. Poteka še montaža ograje, 
urejanje okolice in izgradnja sodni-
škega stolpa. Vsa dela bodo pravo-
časno zaključena in vsi že upamo 
na kakšno pošiljko snega, da ska-
kalnico po možnosti že prej pre-
izkusimo in ponudimo domačim 
skakalcem in skakalkam možnost 
treninga.« 

Marija Lebar
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• VLOMIL, A NIČ ODNESEL
Ljubno ob Savinji: 8. decembra zvečer so bili policisti PP Mo-

zirje obveščeni, da je na Ljubnem ob Savinji prišlo do vloma v 
stanovanjsko hišo. Neznani storilec je vanjo z orodjem na vzvod 
vlomil skozi okno. Pregledal je notranjost hiše, vendar iz nje ni 
vzel ničesar. Hišo je zapustil skozi kuhinjsko okno, ki si ga je sam 
odprl. 

• ZAGORELE SAJE V DIMNIKU
Gornji Grad: 11. decembra zvečer so na Spodnjem trgu v Gor-

njem Gradu v dimniku stanovanjske hiše zagorele saje. Gasilci 
PGD Gornji Grad, Bočna in Nova Štifta so nadzorovali zgoreva-
nje saj in pregledali dimnik. Materialne škode ni bilo.

• VANDAL POŠKODOVAL AVTOMOBILE 
Rečica ob Savinji: V noči na 13. december je neznani storilec 

na Rečici ob Savinji poškodoval več osebnih avtomobilov. Poli-
cisti za neznanim storilcem še zbirajo obvestila.

• TAT ODNESEL ALPINISTIČNO OPREMO 
Okrešelj: 13. decembra so bili policisti PP Mozirje obvešče-

ni, da je bilo na Okrešlju vlomljeno v leseno brunarico GRS Celje. 
Neznani storilec je vanjo prišel tako, da je s silo telesa vlomil sko-
zi vrata v drvarnico, nato od tam vlomil s silo telesa še v notra-
njost objekta. Ukradel je alpinistično opremo. Materialna škoda 
po nestrokovni oceni znaša okoli 2.500 evrov. 

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Nemočne proti 
razpoloženim 

Slovenjgradčankam
Mozirske odbojkarice so na prvi 

decembrski vikend na svojem par-
ketu gostile dobro razpoložene 
igralke ekipe Kostmann Slovenj 
Gradec. Slednjim so bile dostojne 

nasprotnice zgolj v prvem nizu, na-
to so v igri popolnoma popustile.

V prvem nizu so bile Mozirjanke 
ves čas enakopravne nasprotnice. 
Z malce več zbranosti tik pred kon-
cem igre so imele celo možnost, 
da bi jo obrnile v svoj prid. A jim je 
zmanjkalo malo športne sreče in 
sledil je poraz z 22:25. 

Drugi niz ni bil več tako dober. 
Napake so se vrstile ena za dru-
go. Kljub stalnim nasvetom trener-
ja Davida Skoka igra nikakor ni in ni 
stekla. Preveč žog v mreži na njiho-
vi strani in v avtu je botrovalo pora-
zu tudi v drugem nizu, ki so ga go-
stje dobile s 25:12. 

Sledil je tretji niz, v katerem se 

je igra domačih igralk popolnoma 
sesula. Gostje so že v uvodu vodile 
preko deset točk, čeprav so Mozir-
janke povedle z 1:0, a je pri tem os-
talo, vsaj kar se tiče vodstva. 

Slovenjgradčanke so nizale toč-
ko za točko, nasprotnic pa šele 
pred koncem niza dovolile, da so 
jim odvzele še par točk. Ob nezbra-
nosti gostij ob veliki prednosti je 
domačinkam uspelo osvojiti še de-
vet točk. To pa je bilo dovolj le za 
končnih 25:10 oziroma 3:0 v setih 
za Slovenj Gradec.

Podoben poraz so Mozirjanke 
zabeležile pred dvema tednoma 
v Zrečah. Ob tem ostajajo na os-
mem mestu prvenstvene lestvice. 
Letos jih čakajo še nasprotnice iz 
Ljutomera in Benedikta. Računajo, 
da jim iz dveh srečanj uspe iztržiti 
še vsaj tri točke.

Benjamin Kanjir

»Izpeta pesem«
Pred seboj imamo Savinjske no-

vice, ki so praznično obarvane, na-
menjene voščilom, lepim željam in 
reportažam predprazničnega do-
gajanja v dolini. Iz tega razloga 
sem bil v dilemi ali se odzvati na 
»pesnitev« gospoda Plankla, ki je 
izpeti lučki pesmi, ki bi lahko ime-
la tudi istoimenski naslov, dodal še 
eno kitico, katero v Občinskem sve-
tu sicer deklamira že par let. Kljub 
pomislekom, sem se odločil, da se 
odzovem, saj sem bil osebno ime-
novan in izzvan. 

Kot predsednik občinskega od-
bora SDS Luče ne bom politiziral 
o čem razpravljamo na konferen-
cah oziroma sejah. Lahko pa, kot 
sem to tudi storil, podam politično 
mnenje. Kot občinski odbor stran-
ke, ki je na političnem parketu pri-
sotna že mnogo let, ima naše mne-
nje prav gotovo pomen, ki ga tako 
po teži, kot vsebinsko težko primer-
jamo s političnim mnenjem strank, 
katere klavrno zamrejo še preden 
občinske odbore sploh formirajo. 

Vesel sem, da ima gospod Plan-
kl občutek da ima odbor moč 
in vpliv, saj to pomeni da dela-
mo dobro, me pa hkrati čudi, da 
pričakuje poseg v izvedbo proti-

poplavnih ukrepov. Verjetno se za-
veda, da je za to pristojen izvajalec 
in odgovorne osebe. Le ti so korek-
tno opravili svoje delo, in pravočas-
no odkrili napake, ter jih tudi odpra-
vili, saj je projekt navkljub premi-
kajočim se količkom na trasi pod-
pornega zidu, izdelan skladno s 
projektom. Če že govorimo o mo-
či, jo, kot svetnik občine Luče ima 
prav gotovo tudi gospod Plankl, ki 
pa v vseh letih, četudi zagovarja 
drugačne rešitve, ni nikoli glasoval 
proti predlaganim rešitvam, ki so 
bile vedno podprte brez glasu proti.

Gospod Plankl očitno še vedno 
analizira referendum in lokalne vo-
litve. V kolikor je za mojo neizvoli-
tev kriva pobuda za referendum 
presodite sami. Nenazadnje je od-
ločilo pet glasov, kar niti ni občutna 
razlika. Občutnejše razlike pri neu-
spehu se pojavljajo pri kandidatih 
iz skupine »drugače mislečih«, ka-
teri na nekaj zadnjih volitvah niso 
in niso uspešni. Vsi pa tudi pozna-
mo rezultate referenduma, ki zgor-
nje ugotovitve samo potrjujejo. Mo-
goče je za lažje razumevanje res 
potrebna podrobna analiza, ven-
dar ne le lokalnih volitev, temveč 
tudi državnozborskih, na katerih je 

V prvem nizu so bile Mozirjanke ves čas enakopravne nasprotnice. 
(Foto: Benjamin Kanjir)
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Pisma bralcev, Zahvale, Oglasi

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST

pri objavah zahval in čestitk.

Tisti, ki nas zaznamujejo 
z ljubeznijo, s srčnostjo 
in pogumom, ne umrejo 
– ostanejo za vedno z nami.

V SPOMIN

Franci PARFANT

Minili sta dve leti, kar te ni več med nami, a v naših srcih boš os-
tal za vedno.

Zelo te pogrešamo.

Tvoji najdražji

Ni več te na pragu, ni več te v hiši,
nihče več tvoj glas ne sliši,
da zaman te čakamo, ne moremo dojeti,
a spomini nate dajejo nam moč,
da brez tebe učimo se živeti.
Zdaj bivaš vrh višave jasne,
kjer ni mraku, kjer ni noči,
tam sonce sreče ti ne ugasne,
resnice sonce ne stemni.
                                                     (S. Gregorčič)

V SPOMIN
Mineva drugo leto, odkar nas je zapustila naša draga žena, mama in 

stara mama

Stanka FUNTEK
11.2.1950 - 21.12.2013

iz Luč

Čas beži, a v našem doma ostaja praznina in v srcu še vedno boli. 
Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, prižigate sveče in jo oh-

ranjate v lepem spominu.

Vsi njeni 

Tiho teče našega življenja reka,
tiho teče solza lepega spomina,
umre srce, a ostane bolečina
v srcu dragega in večnega spomina.

V SPOMIN

Pavla LESKOVŠEK
11.6.1936 - 15.12.2005

Sinova Franci in Peter z družinama

stranka, katere udeleženec ustano-
vitvenega kongresa je bil tudi gos-
pod Plankl, prejela v Lučah na zad-
njih državnozborskih volitvah reci 
in piši šest glasov.

Kot je razvidno iz besedila, ima 
gospod Plankl poleg poznavanja 
vrste strok, očitno tudi potencial v 
glasbi. Zato se bo verjetno strinjal, 
da dober pevovodja s svojimi pev-
ci izvaja program, kateri je ljudem 
blizu, ki polni dvorane in ga radi 
poslušamo. Kot pevec si namreč z 
grenkim priokusom predstavljam, 

da bi na odru pel izpete pesmi za 
ducat ljudi, pa četudi z najvišjim 
glasom v skupini. V takšnem pri-
meru bi resno razmislil o menjavi 
hobija, ali vsaj pevovodje.

Naj ob koncu vsebino vsaj ma-
lo približam času, ki je pred nami 
in Vam gospod Plankl, ter bralcem 
Savinjskih novic zaželim blagos-
lovljene prihajajoče praznike, v no-
vem letu pa bodite zdravi in spreje-
majte razumne odločitve.

Niko Bezovnik
Strmec 41
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Za razvedrilo

ŽENSKE KVOTE IZPOLNJENE, PREVERJENO
Letos so bili decembrski dobri možje rado-

darni za kar pet pomembnih zgornjesavinjskih 
deklet. Miklavž je podaljšal mandat načelnici 
upravne enote v Mozirju Mileni Cigale, zatem je 
odobril še pet let direktorovanja Barbari Šošter 
Rutar v nazarskemu muzeju v Vrbovcu. 

Ko je na vse to gledal Božiček, se je počohal 
po gosti bradi in si rekel, da mora tudi on ukre-
niti kaj podobnega, in je podaljšal sedenje na 

Barbara Šoster Rutar Milena Cigale Mateja Brlec Suhodolnik Petra Širko Poljanšek Rosita Aubreht

vodilnem stolu vodji mozirske osrednje knjižni-
ce Petri Širko Poljanšek. Ob tem je postal nemi-
ren dedek Mraz, ki se je zbal, da mu bosta prva 
dva tipa pobrala vse dobro plačano decembr-
sko delo. Ko je Božiček zaradi dobrih zdravil pro-
ti revmi, ki jih je dobil v mozirski lekarni, podaljšal 
mandat še tamkajšnji direktorici Rositi Aubreht, 
je Mrazov dedek ravno pristal v mrzli Solčavi, da 
je še zadnji čas Mateji Brlec Suhodolnik dal po-
ložaj direktorice rinkinega centra.

Zatem so starčki posedali za šankom v Rin-
ki in razmišljali, kako so lahko v tej medsebojni 
konkurenčni naglici pozabili na moške kvote. Pri 
tretjem čaju so se spomnili nase. Miklavž je tako 
hitro odvihral, da je skoraj pozabil na svoji kapo 
in palico. Tudi Božiček in dedek Mraz sta jadrno 
pobrala šila in kopita svoje jelenjadi in se hitro 
pobrala, da bi se kdo ne spomnil na ženske kvo-
te in jih vse tri zamenjal.

ML ML ML ML
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Križanka, Informacije

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni-
ki: od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. 
ure, sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob so-
botah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tu-
di za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so 
možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 52. številki SN

2015

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):
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Petek,
18. december

ob 18.00. Muzej Vrbovec Nazarje
Strašljiva doživljajska predstava Volčje noči

Sobota,
19. december

ob 9.00. Bohačev toplar - tržnica Nazarje
Naj zadiši po cimetu in klinčkih
ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Ustvarjajmo z Aljo
ob 10.30. Dom kulture Velenje
Otroški lutkovni kabaret Čuk na palici
ob 15.00. Tržnica v Mozirju
4. božični bazar in koncert skupine Sinaj
ob 16.00. Prostori KZSŠ Ljubno ob Savinji 
Izdelava voščilnic za Rdeči križ
ob 17.00. Pri Domu planincev v Logarski dolini 
Zimski pohod z baklami
ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji 
Doživetje Pravljične Rečice
ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Odbojkarska tekma - KLS Ljubno : Braslovče II
ob 19.00. OŠ Lepa Njiva
Veseli december

Nedelja,
20. december

ob 12.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Vrani Vransko 
(pionirji)
ob 15.00. Tržnica v Mozirju
4. božični bazar
ob 17.00. Laze nad Kokarjami
Prireditev Luč miru iz Betlehema
ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Doživetje Pravljične Rečice
ob 19.00. Cerkev sv. Mihaela v Šmihelu
Božično-novoletni koncert

Ponedeljek,
21. december

ob 12.15. CDM Rečica ob Savinji
Obisk Čebelarske zveze Slovenije
ob 14.15. Pred upravnim centrom v Mozirju
Prireditev ob svetovnem dnevu čebel
ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Balet Ledeno kraljestvo

Torek,
22. december

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 16.00. Šmartno ob Dreti
Prihod Božička
ob 17.00. Knjižnica Luče
Ura pravljic: V pričakovanju Božička
ob 17.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Prihod Božička 
ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Prihod Božička 
ob 18.00. Fašunova hiša, Ljubno ob Savinji
Domoljubni večer
ob 19.00. Cerkev sv. Jurija v Mozirju
Božični koncert otroškega in mladinskega 
pevskega zbora Glasbene šole Velenje

Sreda,
23. december

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic: Božičkovo pismo
ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: V pričakovanju Božička
ob 18.00. Cerkev Sv. Elizabete na Ljubnem ob Savinji
Božično-novoletni koncert Glasbene šole Nazarje

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa os-
tala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in 
poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (me-
njava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	KOMBI	PREVOZI	–	TEVČ
Izleti, zaključki in KTMO; gsm 041/529-063; in 
◊	SKI	BOARD	SERVIS
raztegovanje smučarskih in ostalih čevljev, menjava zaponk 
– klipsnov, posredništvo za Fischer in prodaja nove ter rablje-
ne smučarske opreme. Servis na Prihovi in v Mozirju. Gsm 
041/529-063.

Vinko Tevč s.p., Prihova 51, Nazarje.

◊	VELIKA	IZBIRA	PIROTEHNIKE	
tel. št. 03/583-36-26. 

PTP DIANA d.o.o., Obrtniška ul. 8, Nazarje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam nemške ovčarje; gsm 
051/222-241.
Prodam ekološko goveje meso s certifi-
katom; gsm 041/716-210.
Dve čb telici, visoko breji, pašni težki 
okrog 600 kg prodam; gsm 031/314-
775.  
Bikca sivca 1 teden starega prodam; tel 
03/5845-197.
Dve ČB telici, visoko breji, pašni, težki 
okrog 600 kg prodam; gsm 031/314-
775.
Telico ČB, brejo 8 mesecev, pašno, pro-
dam; gsm 041/324-377.
Prodam prašiča, 140 kg; gsm 
041/986-071.
Prodam prašiče, 25 – 250 kg, možna 
dostava; gsm 031/223-484.
Prodamo prašiče, težke od 100 do 140 
kg, ugodno; gsm 031/832-520.
Prodam pujske od 40 do 100 kg ter ple-
menske svinje za zakol; gsm 041/445-
315.
Prodam prašiče, 130-170 kg, možna 
dostava; gsm 041/561-893.
Belo ovco primerno za zakol prodam za 
70 EUR; gsm 041/319-526.

ŽIVALI – KUPIM
Kupimo krave in telice za zakol; gsm 
031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopitanje 
in teličke nad 100 kg, mesni tip; gsm 
031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Podarimo plastični silos, višina 6 m, ši-
rina 3 m; gsm 041/894-351.
Prodam lepo ohranjen kolovrat; tel 
03/5846-056.
Zimske gume sava s platišči 15 col ze-
lo poceni prodam; gsm 031/314-775.
Prodam orehova jedrca, cena 10 EUR/

kg; gsm 041/216-481.
Prodam hrastove stebriče za stopnišč-
no ograjo; gsm 031/396-664.
Prodam 4 komplete armal pip za kopal-
nico; gsm 031/396-664.
Prodam panoramsko steno – okno 
190 cm x 222 cm z medenino; gsm 
031/396-664.
Prodam vrtno samohodno kosilni-
co castelgarden, 4,4 kW, 52 cm; gsm 
031/396-664.
Prodam vitel tajfun 4 t s cilindrom, cena 
850 EUR; gsm 031/530-533.

DRUGO – KUPIM
Kupim oreh debeline 3 do 10 cm; gsm 
031/687-885.
Traktor in vso ostalo kmetijsko mehani-
zacijo kupim; gsm 031/360-329.

VOZILA – KUPIM
Kupim traktor zetor, IMT, štore, univer-
zal ter ostale traktorje; gsm 030/419-
790.

OSEBNI STIKI
Poročil bi se z žensko, ki nima, ne more 
imeti otrok; gsm 041/510-457. 

NEPREMIČNINE
Prijazen par najame in odkupi manj-
so bivalno nepremičnino v naravi; gsm 
040/220-643.
Na Ljubnem prodam dobro hišo na lepi 
lokaciji; gsm 031/852-471.
Oddamo v najem poslovni prostor v 
centru Ljubnega; gsm 040/490-108.
Dam v najem kmečko hišo; gsm 
031/880-791.
Manjše stanovanje z lastnim vhodom v 
okolici Mozirja oddam; gsm 051/788-
049.
V Spodnjih Krašah prodamo 2 ha trav-
nika; gsm 031/453-163.
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Voščila, Oglasi
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